
Izgradnja nogostupa na dijelu ulice Braće Radić

Glasilo Općine Koprivnički Ivanec, broj 31., prosinac 2023.

Blagoslovljen Božić 
i sretna 

nova 2024. godina!

GODINA
OPĆINE

KOPRIVNIČKI
IVANEC

Dječji vrtić u izgradnji



2

Poštovane mještanke i mještani Općine Koprivnički 
Ivanec, srdačno Vas pozdravljam. Dopustite mi da Vas na 
sljedećih nekoliko stranica upoznam sa zbivanjima u našoj 
općini, sa zacrtanim ciljevima i sa ostvarenim rezultatima u 
proteklih nam pola godine.

Od aktualnih zbivanja (projekata u tijeku) s 
kojima se trenutno bavimo izdvojio bih sljedeće:

- Izgradnja novog dječjeg vrtića u Koprivničkom 
Ivancu. Radovi na izgradnji novog dječjeg vrtića odvijaju se 
planiranom dinamikom. Izvođač radova na izgradnji novog 
dječjeg vrtića u Koprivničkom Ivancu, poduzeće “Koming 
d.o.o.” iz Koprivnice, te podizvođač radova, poduzeće “Teh-
nix d.o.o.” iz Donjeg Kraljevca, aktivno i marljivo obavlja-
ju svoj posao, te se ovih dana mogu vidjeti i veliki pomaci 
na samom gradilištu! Radovi se izvode na k.č.br. 1730/4, 
k.o. Koprivnički Ivanec (na kraju odvojka u Vinogradskoj 
ulici u Koprivničkom Ivancu), predviđeni rok za završetak 

radova je najkasnije do 03. veljače 2024. godine, a ukupna 
vrijednost izgradnje dječjeg vrtića iznosi 1.451.322,90 eura 
s PDV-om. Podsjećamo da je izgradnja dječjeg vrtića sufi-
nancirana sredstvima Europske unije u sklopu Nacionalnog 
plana oporavka i otpornosti u iznosu od 544.694,41 euro, te 
od strane Središnjeg državnog ureda za obnovu i stambeno 
zbrinjavanje u iznosu od 33.180,70 eura.

Načelnik Zoran Vrabelj

OBRAĆANJE NAČELNIKA 
ZORANA VRABELJA, mag.oec.

…kako sam napisao i u zadnjem broju 
Kresnice, nije sve u kilometrima asfalta, 
betona, cijevima, fasadama i stolarijama, 
odnosno materijalnim stvarima, mada je 
i to bitno. Bitni smo mi, bitni su ljudi, a 
to je najveća pobjeda. Zato pokušavam 
maksimalno animirati ljude da se maknu od 
mobitela, televizora, svojih svakodnevnih 
problema i stresova, te da podignu glavu i 
druže se sa bratom, sestrom, tatom, mamom, 
susjedom, prijateljem…

Dječji vrtić u izgradnji
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- Izgradnja nogostupa na dijelu ulice Braće Radić 
u Koprivničkom Ivancu – DIONICA 1. Izvođač radova 
je Zajednica ponuditelja: poduzeće “Dinamik d.o.o.” iz No-
vog Virja, te poduzeće “Bajer građenje d.o.o.” iz Kalinovca. 
Prva dionica obuhvaća izgradnju staze na dijelu od spoja sa 
ulicom Matije Gupca (od dječjeg igrališta) pa sve do malog 
rondela u ulici Braće Radić (do kućnog broja 21). Staza će 
se graditi sa lijeve strane, ako gledamo iz ulice Matije Gup-
ca prema ulici Braće Radić. Uz izgradnju staze, postavlja 
se i oborinska kanalizacija po cijeloj dužini. Oborinska će 
se kanalizacija postavljati ispod predmetne staze. Radovi 
su započeli početkom ove godine, a svakako će pridonijeti 
boljoj sigurnosti naših mještana pogotovo djece, ali boljem 
i ljepšem izgledu općine. Ukupna vrijednost radova iznosi 
248.090,35 eura s PDV-om. Stručni i obračunski nadzor 
nad izvođenjem radova obavlja Ured ovlaštenog inženjera 
građevinarstva Igor Kolar iz Koprivnice, a ukupna vrijed-
nost usluga nadzora iznosi 2.800,00 eura s PDV-om. Ovdje 
je također vrlo važno napomenuti da smo navedene rado-
ve uspješno kandidirali na 3 natječaja, te nam je odobreno 
ukupno 91.141,47 eura i to od Ministarstva graditeljstva 
i prostornog uređenja u iznosu od 35.600,00 eura, od Mi-
nistarstva regionalnog razvoje i fondova Europske unije u 
iznosu od 40.000,00 eura, te od Koprivničko - križevačka 
županija u iznosu od 26.544,56 eura.

- Prva faza rekonstrukcije sportskog objekta no-
gometnog kluba NK Jedinstvo Pustakovec. Nedavno 
su započeli radovi na prvoj fazi rekonstrukcije sportskog 
objekta nogometnog kluba NK Jedinstvo Pustakovec. Izvo-
đač radova je “Graditeljstvo Vrabelj, građevinski obrt” iz Ko-
privnice, a ukupna vrijednost izvođenja radova u prvoj fazi 
iznosi 49.714,45 eura s PDV-om. Stručni nadzor nad izvo-
đenjem radova obavlja poduzeće “Petgrad d.o.o.” iz Kopriv-
nice, a ukupna vrijednost obavljanja nadzora iznosi 625,00 
eura s PDV-om. Prva faza radova obuhvaća pripremne, ze-
mljane, betonske, izolaterske, zidarske, tesarske, limarske i 
stolarske radove, a osnovna svrha izvođenja radova je nado-
graditi pomoćni objekt na postojeći sportski objekt koji će 
služiti kao spremište. Već iduću godinu u planu je druga faza 
radova, koja bi obuhvaćala betonske i armiranobetonske, 
zidarske, podopolagačke, stolarske, ličilačke i fasaderske 
radove, te radove na elektroinstalacijama, te bi se drugom 
fazom radovi završili u potpunosti. Krajnji rok za dovršetak 
radova u ovoj prvoj fazi je do 20. prosinca 2023. godine.

- Rekonstrukcija dijela županijske ceste u ulicama 
Matije Gupca i Braće Radić u Koprivničkom Ivancu. 
Ovih su dana završeni radovi na obnovi kolnika na župa-
nijskom dijelu ceste u ulicama Matije Gupca i Braće Radić 
u Koprivničkom Ivancu, ukupne dužine 1.130 metara. Ra-
dove je izvodilo poduzeće “Pavlic-Asfalt-Beton d.o.o.” iz Do-
njeg Kraljevca, a predmetne radove u 100%-tnom iznosu 
financirala je Županijska uprava za ceste Koprivničko – kri-
ževačke županije. Provedba ovog projekta je jedan od naših 

Riječ načelnika
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Rekonstrukcija dijela županijske ceste u ulici Matije Gupca 
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prioriteta, s obzirom na trenutno loše stanje naših promet-
nica. Ovim projekt samo se nastavlja odlična suradnja sa 
Županijskom upravom za ceste Koprivničko – križevačke 
županije, koja je počela još prošle godine obnovom kolnika 
na južnom dijelu Koprivničke ulice u Koprivničkom Ivancu, 
te kasnijom rekonstrukcijom mosta preko kanala Drakšin u 
ulici Braće Radić u Koprivničkom Ivancu, te vjerujemo kako 
će se nastaviti i iduće godine kada je u planu obnova kolnika 
u Vinogradskoj ulici u Koprivničkom Ivancu.

- Osnovna škola Koprivnički Ivanec i školska sport-
ska dvorana. Početkom ove godine Ministarstvo znanosti 
i obrazovanja je promijenilo pedagoške standarde, a to zna-
či da postojeća projektna dokumentacija i Građevinska do-
zvola za izgradnju Osnovne škole sa sportskom dvoranom 
više nisu valjani, odnosno oni više ne vrijede, te se dosadaš-
nja dokumentacija može zanemariti. Po novim pedagoškim 
standardima Koprivničko - križevačka županija na temelju 
broja stanovnika i djece u općini, ima pravo na 100% fi-
nanciranje za 9 razrednih odjela, te izgradnju jednodijelne 
sportske dvorane. Naše dvije škole trenutno broje ukupno 
160 učenika. Na sastanku održanom sredinom 2023. godi-
ne sa dožupanom Ratimirom Ljubićem, pročelnicom Anom 
Mušlek, te ravnateljicom Osnovne škole Koprivnički Ivanec 
Kristinom Furkes dogovoreno je slijedeće: 

- izradu nove projektno – tehničke dokumentacije finan-
cirati će u potpunosti Koprivničko - križevačka županija,

- škola će se graditi prema uputi ministarstva od kojeg 
trebamo dobiti suglasnost na Idejno rješenje, a koje je po-
trebno za daljnju izradu dokumentacije i dobivanje Građe-
vinske dozvole,

- dogovoreno je da će se projektirati škola na način da u 
budućnosti postoji mogućnost dogradnje,

- graditi će se dvodijelna dvorana (ministarstvo financira 
samo jednodijelnu u 100% iznosu),

- ostatak troška za izradu dvodijelne dvorane pokriti će 
zajednički općina i županija (vrlo vjerojatno po principu 
50% - 50%).

U međuvremenu je Idejno rješenje napravljeno, te se 
čeka suglasnost ministarstva. Također bitno je da sve škole 
trebaju dobiti nove suglasnosti. Jako je bitno za istaknuti 
da je otvoren natječaj u sklopu NPOO, čiji je ukupni fond 
300 milijuna eura, a mogućnost prijave traje do 31. srpnja 
2024. godine. Ovo su vrlo ozbiljni temelji na kojima će nova 
osnovna škola sa dvoranom koja je nedosanjani san mnogih 
mještana i djece, uskoro postati stvaran.

- Izgradnja trgovine mješovitom robom, ljekarne, 
liječničke ordinacije i stanova za stanovanje od stra-
ne poduzeća „Milano d.o.o.“. Ovaj projekt nije direktno 
vezan uz Općinu Koprivnički Ivanec, ali je jedan od najvaž-
nijih projekata koji su interesu poboljšanja kvalitete života 
u našoj općini. Investitor, poduzeće „Milano d.o.o.“, je is-
hodio Građevinsku dozvolu, te je najavio da će najkasnije 
početkom 2024. godine krenuti sa radovima. Valja napo-
menuti da se planira izgraditi trgovina mješovitom robom, 
ljekarna, liječnička ordinacija, te minimalno 2-3 stambena 
prostora. Jedna je mlada liječnica već iskazala interes za 

radom u navedenoj ordinaciji u našoj općini s kojom sam 
redovito u komunikaciji, a ista je počela raditi pod stručnim 
nadzorom, a kasnije i samostalno preuzela vođenje ordina-
cije, pa se nadam čim ranijoj izgradnji i dovršetku navede-
nog objekta. Valja napomenuti da investitor već ima neke 
dogovore sa ljekarnom i trgovinom koje bi trebale ući u na-
jam navedenog prostora.

- Izrada projektno – tehničke dokumentacije za ure-
đenje društvenog doma u naselju Kunovec sa uređe-
njem okoliša. Krajem prošle godine potpisao sam Ugovor za 
izradu projektno – tehničke dokumentacije za uređenje druš-
tvenog doma u naselju Kunovec sa uređenjem okoliša. Izrađi-
vač projektno – tehničke dokumentacije je poduzeće “Petgrad 
d.o.o.” iz Koprivnice, a vrijednost izrade nove dokumentacije 
iznosi 32.351,18 eura s PDV-om. Dokumentacija je uskoro 
pri kraju (80%), te se uskoro očekuje ishođenje Građevinske 
dozvole, te prijava na najavljene EU natječaje.

- Zamjena stolarije na društvenom domu u Kunov-
cu. Nedavno smo završili i radove na zamjeni dijela stolarije 
na društvenom domu u Kunovcu, čime je stara, drvena i do-
trajala stolarija zamijenjena novom, PVC stolarijom. Izvo-
đač radova na zamjeni stolarije bilo je poduzeće “Fugaplast 
d.o.o.” iz Gole, a ukupna vrijednost izvedenih radova izno-
sila je 3.570,33 eura s PDV-om. Izvođenjem ovih je radova 
društveni dom u Kunovcu dobio novo ruho, te moderniji 
izgled, a ostvarene su i značajnije uštede topline.

- Izrađen troškovnik za rekonstrukciju Jelačićeve 
ulice u naselju Kunovec. Isto tako, nedavno smo izradi-
li troškovnik za rekonstrukciju kolnika Jelačićeva ulice u 
naselju Kunovec, a koji obuhvaća i rješavanje dugoročnog 
problema odvodnje u cijeloj ulici. Troškovnik je izradilo 
poduzeće „Petgrad d.o.o.“, a ukupna vrijednost izrade troš-
kovnika iznosila je 500,00 eura. Izvođenje radova na isto-
me u planu je odmah početkom 2024. godine, čim nam to 
vremenski uvjeti dozvole, a procijenjena vrijednost radova 
iznosi 141.612,50 eura.

- Problematika postojeće župne kurije. Nakon sa-
stanka sa projektantima, a na temelju preporuka konzer-
vatorskog odjela u Bjelovaru, odlučili smo, sukladno odluci 
Povjerenstva za kulturu i odluci Općinskog Vijeća, da ćemo 
ići prema Ministarstvu kulture sa zahtjevom za odobrenje 
rušenja objekta. Razlog tome je gotovo duplo manji trošak 
rušenja i izgradnje novog objekta (cca 1.000.000,00 eura), 
nego obnove postojećeg (cca 2.000.000,00 eura). Također, 
nitko ne garantira da bi obnova moglo biti adekvatno rješe-
nje s obzirom na dosta loše stanje objekta (statika i vlaga).

- Nabava novih sprava u sklopu postojećeg dječjeg 
vrtića u Koprivničkom Ivancu. Općini Koprivnički Iva-
nec odobreno je putem natječaja Središnjeg državnog ureda 
za demografiju i mlade 14.029,09 eura, a koji su namijenje-
ni za nabavu kompletno novih sprava za dječje igralište koje 
se nalazi u sklopu postojećeg dječjeg vrtića u Koprivničkom 
Ivancu. Ukupna vrijednost novih dječjih sprava je 29.712,50 
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eura s PDV-om, a razliku će financirati općina iz svojeg pro-
računa. Sprave su evo nedavno uspješno i postavljene!

- ITU Mehanizam. Već sam ranije sa gradonačelnikom 
Grada Koprivnice i načelnicima okolnih općina potpisao 
sporazum u okviru ITU mehanizma, namijenjenog za kori-
štenje financijskih sredstava Europske unije. Sredstva koja 
su namijenjena ovim mehanizmom kreću se oko 20 miliju-
na eura, od čega 70 posto pripada Koprivnici, kao nositelju 
statusa, dok će preostalih 30 posto biti raspoređeno opći-
nama potpisnicama sporazuma. Općine koje su zadovoljile 
određene kriterije, odnosno imaju više od 30 posto dnevnih 
migracija prema Koprivnici su Đelekovec, Drnje, Peteranec, 
Hlebine, Koprivnički Bregi, Koprivnički Ivanec, Sokolovac, 
Novigrad Podravski i Rasinja. Statusom ITU grada olak-
šan je pristup EU sredstvima koja se dodjeljuju za stvara-
nje povoljnijeg okruženja za poduzetnike, omogućavanje 
razvoja kvalitetne infrastrukture, rekonstrukciju i unapr-
jeđenje kulturne baštine u svrhu razvoja turizma, revitali-
zaciju zapuštenih vojnih, industrijskih i drugih područja, 
poboljšanje usluge javnog prijevoza, mjere zapošljavanja i 
samozapošljavanja, mjere borbe protiv siromaštva i socijal-
ne isključenosti. Projekt izgradnje pješačko – biciklističke 
staze u ulicama Seljačke bune i kralja Tomislava u naselju 
Kunovec jedan od projekata koji nam je prvi na popisu za 
povlačenje sredstava putem ITU Mehanizma. 

- Natječaji za zakup i prodaju zemljišta za poljo-
privrednu proizvodnju. Javni natječaj za zakup neizgra-
đenog građevinskog zemljišta u vlasništvu i suvlasništvu 
Republike Hrvatske koje je po uporabnom svojstvu poljo-
privredno zemljište na području Općine Koprivnički Ivanec 
je uspješno proveden, te smo potpisali Ugovore i uveli nove 
zakupnike u posjed. Također je realiziran i javni natječaj za 
prodaju poljoprivrednog zemljišta koji je u vlasništvu Opći-
ne Koprivnički Ivanec, javni natječaj za zakup poljoprivred-
nog zemljišta koji je u vlasništvu Općine Koprivnički Ivanec 
i javni natječaj za zakup neizgrađenog građevinskog zemlji-
šta koje je po uporabnom svojstvu poljoprivredno zemlji-
šte koje je u vlasništvu Općine Koprivnički Ivanec. Još nam 

slijede za provesti javni natječaj za zakup poljoprivrednog 
zemljišta koji je u vlasništvu Republike Hrvatske, te javni 
natječaj za prodaju poljoprivrednog zemljišta koji je u vla-
sništvu Republike Hrvatske, a isti se mogu očekivati tokom 
iduće godine.

Provedbom navedenih natječaja već jesmo, a i još ćemo 
napraviti veliki korak u rješavanju problematike poljopri-
vrednog zemljišta na području naše općine, a koja nije bila 
rješavana dugi niz godina.

Osim svega navedenog, proveli smo u proteklom 
razdoblju još dosta drugih projekata, a neki od njih 
su:

- Rekonstrukcija mosta preko kanala Drakšin u 
ulici Braće Radić u Koprivničkom Ivancu. Sredinom 
mjeseca svibnja i lipnja ove godine izvršeni su radovi na re-
konstrukciji mosta preko kanala Drakšin u ulici Braće Radić 
u Koprivničkom Ivancu. Paralelno sa radovima na izgradnji 
nogostupa u ulici Braće Radić, te u suradnju sa Županijskom 
upravom za ceste Koprivničko – križevačke županije, dogo-
voreno je da ćemo ove godine ići u rekonstrukciju (prošire-
nje) postojećeg mosta kod kanala „Draškin“. Upravno Vijeće 
ŽUC-a je početkom ove godine odobrilo navedeni projekt, 
a omjer sufinanciranja koji smo prvotno dogovorili bio je 
60% ŽUC, odnosno 40% Općina Koprivnički Ivanec. Među-
tim, naknadno je dogovoreno da će ŽUC financirati radove 
u 100%-tnom iznosu, što je svakako odlična vijest za nas. S 
obzirom da predmetni nogostup u svom projektu nije imao 
predviđenu gradnju mosta, vrlo je važno da ipak nećemo na 
navedenoj dionici imati prekid nogostupa, a sve u cilju veće 
i bolje sigurnosti naših mještana. 

- Završetak radova na adaptaciji sportskih svlačio-
nica u Koprivničkom Ivancu. Ove su godine konačno za-
vršeni radovi na sportskim svlačionicama u Koprivničkom 
Ivancu. Izvođač radova je bilo poduzeće „Komfort d.o.o.“ iz 
Zagreba, a vrijednost radova iznosila je 112.615,91 eura 
s PDV-om. U ovoj završnoj fazi radovi su obuhvaćali unu-
tarnje radove koji uključuju instalacije, glazure, pločice, 
sanitarije i soboslikarske radove, te vanjske radove na po-
stavljanju reflektora i ograde na igralištu sa umjetnom tra-

Riječ načelnika

Potpisivanje ugovora za nabavu novih sprava na dječjem 
igralištu u Koprivničkom Ivancu

Rekonstrukcija mosta preko kanala Drakšin
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vom. Valja napomenuti kako su u prvoj fazi kompletno od 
temelja izgrađene nove svlačionice, postavljene instalacije i 
ožbukani zidovi. Stručni nadzor nad radovima provodio je 
„UOIG Igor Kolar“ iz Koprivnice, a cijena stručnog nadzora 
iznosila je 3.000,00 eura s PDV-om. Radovi su završeni sre-
dinom lipnja 2023., te su i objekt i malonogometno igralište 
sa umjetnom travom svečano otvoreni povodom proslave 
dana Općine Koprivnički Ivanec. Ovdje je također bitno na-
pomenuti da su članovi NK Sloge Koprivnički Ivanec zajed-
ničkim snagama uredili ostatak klupskih prostorija, na čime 
im zahvaljujemo i što maksimalno potičemo i cijenimo.

- Zamjena stolarije i izrada fasade na sportskom 
objektu u Koprivničkom Ivancu sufinancirani od 
strane LAG-a Podravine, putem natječaja APPRRR. 
Paralelno sa drugom fazom radova na adaptaciji sportskih 
svlačionica u Koprivničkom Ivancu, zamijenjena je i dotra-
jala stolarije sa novom PVC stolarijom i izrađena je fasada. 
Izvođač radova je bilo poduzeće „Protekt Standard j.d.o.o.“ iz 
Varaždina, a ukupna vrijednost radova iznosila je 32.975,81 
eura s PDV-om. Stručni nadzor nad izvođenjem predmetnih 
radova obavljao je „UOIG Igor Kolar“ iz Koprivnice, a cijena 
nadzora iznosila je 499,00 eura s PDV-om. Bitno je napo-
menuti da su se predmetni radovi dijelom financirali iz odo-
brenih sredstava putem natječaja LAG-a Podravina, unutar 
tipa operacije 7.4.1. “Ulaganja u pokretanje, poboljšanje ili 
proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno stanovniš-
tvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti, te 
povezanu infrastrukturu”, koji se provodi putem lokalnih 
razvojnih strategija (LRS) odabranih LAG-ova unutar pod-
mjere 19.2. “Provedba operacija unutar CLLD strategije”, u 
iznosu od 17.613,67 eura, dok je ostatak iznosa općina fi-
nancirala iz vlastitih sredstava.

- Završeni su radovi na adaptaciji sportskog 
objekta u Kunovcu. S obzirom da nam je bitan ravno-
mjeran razvoj svih naselja naše općine, izvršili smo i rado-
ve na adaptaciji sportskih svlačionica u naselju Kunovec, 
kod nogometnog igrališta NK Bratstva. Isti radovi su bili 
završeni sredinom mjeseca lipnja, usprkos poteškoćama 
sa izvođačem radova kojem smo naplatili ugovornu kaznu 
zbog kašnjenja u izvođenju radova (penali) u iznosu od 
3.367,11 eura. Izvođač radova je bilo poduzeće “Armadom 
d.o.o.” iz Virovitice, a ukupna prvotna vrijednost izvođe-
nja radova iznosila je 49.169,65 eura s PDV-om. Stručni 
nadzor nad izvođenjem radova obavljalo je poduzeće “Pet-
grad d.o.o.” iz Koprivnice, a ukupna vrijednost obavlja-
nja nadzora iznosila je 1.327,23 eura s PDV-om. Radovi 
su obuhvaćali pripremne, betonske, zidarske, bravarske, 
stolarske, opločerske i ličilačke radove, radove na hidro-
tehničkim instalacijama, radove na elektroinstalacijama, 
te radove na grijanju, a osnovna svrha izvođenja radova 
je bila pripremiti i osposobiti objekt za natjecanje u višem 
rangu. Nadalje, tokom izvođenja radova ukazala se potre-
ba za izvođenjem dodatnih radova, a cijena dodatnih van-
troškovničkih radova iznosila je 18.172,50 eura s PDV-om, 
pa je tako ukupna investicija, nakon naplate prije spome-
nute ugovorne kazne, iznosila 63.670,15 eura s PDV-om.

- Spajanje sportskog objekta u Botinovcu na pri-
ključak javne vodoopskrbe. Nakon što su prije izvede-
ni unutarnji radovi na zamjeni podova u cijelom objektu, 
a koji su uključivali izradu novih glazura i postavljanje 
pločica, te još prije izmjenu kompletne stolarije, ove smo 
godine sportski objekt u naselju Botinovec spojili na su-
stav javne vodoopskrbe. Izvođač radova je bilo poduzeće 
„Bihor d.o.o.“ iz Botinovca, a vrijednost radova je iznosi-
la 21.201,46 eura s PDV-om. Valja napomenuti da nam je 
županija navedenu investiciju sufinancirala u iznosu od 
5.088,35 eura. Navedenim radovima smo poboljšali uvjete 
nogometašima, ali i uvjete života svih mještana u Botinov-
cu. Voda je najminimalnije što bi čovjek trebao imati, a s 
obzirom na prijašnje stanje gdje je „zdenčana“ voda bila 
zamućena, svakako ovaj projekt pridonosi navedenoj tezi.

- Odobrena sredstava na natječaju Središnjeg dr-
žavnog ureda za demografiju i mlade. Središnji držav-
ni ured za demografiju i mlade objavio je rezultate Jav-
nog poziva općinama Republike Hrvatske za financijsku 
potporu za održavanje i razvoj predškolske djelatnosti u 
2023. godini. Sukladno rezultatima navedenog poziva, 
Općini Koprivnički Ivanec odobreno je bilo 26.862,00 
eura za sufinanciranje troškova smještaja 37-ero djece u 
dječjem vrtiću “Vrapčić” Đelekovec, podružnica “Ivanči-
ca” Koprivnički Ivanec. Temeljem navedenog, svi roditelji 
djece smještene u dječjem vrtiću “Vrapčić” Đelekovec, po-
družnica “Ivančica” Koprivnički Ivanec, su bila u potpu-
nosti oslobođena plaćanja dječjeg vrtića za mjesec svibanj 
ove godine, a navedene je troškove u njihovo ime podmi-
rila Općina Koprivnički Ivanec. Osim navedenog dodatno 
sam donio Odluku da će i svi roditelji sve djece s područ-
ja Općine Koprivnički Ivanec koji su smješteni u dječjim 
vrtićima i obrtima za čuvanje izvan Općine Koprivnički 
Ivanec, biti oslobođeni plaćanja naknade vrtiću odnosno 
obrtu za čuvanje za jedan mjesec (svibanj ili lipanj ove go-
dine). Navedene je troškove u njihovo ime također pod-
mirila Općina Koprivnički Ivanec iz svojeg Proračuna. 
Ukupan iznos koji roditelji nisu trebali platiti je 5.682,12 
eura.

- Program „Zaposli pa pomozi 3“ i „Pomoć je moć 
2“. U projektu „Zaposli pa pomozi 3“, 05. prosinca 2022. 
godine na području Općine Koprivnički Ivanec četiri su 
gerontodomaćice započele sa radom. Nakon što su pot-
pisani Ugovori o radu na period od 6 mjeseci, četiri su 
gerontodomaćice počele obilaziti ukupno 24 korisnika 
s područja naše općine, pružajući im potrebnu pomoć u 
obavljanju svakodnevnih kućanskih poslova, pomoć u do-
bavi hrane i lijekova, te razgovor i druženje. Također, u 
sklopu projekta dolazile su i higijenske potrepštine koje 
su na mjesečnoj bazi dijeljene svakom korisniku. Ukupna 
vrijednost projekta iznosila je 118.112,68 eura i on je u 
100%-tnom iznosu financiran iz fondova Europske unije. 
U projektu su sudjelovali Općina Novigrad Podravski kao 
nositelj, te općine Hlebine, Koprivnički Ivanec i Rasinja 
kao partneri. Projekt je završio sa svojom provedbom 31. 
svibnja 2023. godine, te je već kandidiran novi projekt, 
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„Zaposli pa pomozi 4“, za koji se još čekaju rezultati. U 
projektu “Pomoć je moć 2“ 01. veljače 2023. godine na 
području Općine Koprivnički Ivanec jedna je gerontodo-
maćica započela sa radom. Nakon što je potpisan Ugovor 
o radu na period od 6 mjeseci, jedna je gerontodomaćica 
počela obilaziti ukupno 6 korisnika s područja naše opći-
ne, pružajući im potrebnu pomoć u obavljanju svakodnev-
nih kućanskih poslova, pomoć u dobavi hrane i lijekova, 
te razgovor i druženje. Također, u sklopu projekta dola-
zile su i higijenske potrepštine koje su na mjesečnoj bazi 
dijeljene svakom korisniku. Ukupna vrijednost projekta 
iznosila je 124.600,17 eura i on je u 100%-tnom iznosu 
financiran iz fondova Europske unije. U projektu su su-
djelovali Općina Legrad kao nositelj, te općine Podravske 
Sesvete, Gola, Ferdinandovac, Koprivnički Ivanec i Ko-
privnički Bregi kao partneri. Projekt je završio sa svojom 
provedbom 31. srpnja 2023. godine, te je već kandidiran 
novi projekt, „Zaposli pa pomozi 4“ (koji će u budućnosti 
objediniti ova dva projekta), za koji se još čekaju rezultati.

- Nabava traktorske kosilice za potrebe NK Rudar 
Botinovec. Ove smo godine kupili novu traktorsku kosi-
licu marke Husqvarna zero turn, a za potrebe košnje i odr-
žavanja nogometnog igrališta i njegovog okoliša u naselju 
Botinovec. Potreba za nabavom kosilice ukazale se s obzi-
rom na činjenicu da NK Rudar iz Botinovca bio do sada bio 
jedini nogometni klub u našoj općini koji nije imao svoju 
traktorsku kosilicu za košnju igrališta. Kosilica je nabavlje-
na od poduzeća „Malek d.o.o.“ iz Preloga, a ukupna vrijed-
nost kosislice iznosila je 5.751,00 eura s PDV-om, te je ista 
dana na korištenje nogometnom klubu.

- Nabavljeno novo navalno vatrogasno vozilo za 
potrebe DVD-a Botinovec. Za potrebe DVD-a Botinovec 
nabavljeno je novo malo navalno vatrogasno vozilo, mar-
ke Ford Transit. Vozilo je nabavljeno od DVD-a Višnjica 
iz Varaždinske županije, a ukupna cijena vozila iznosila je 
26.544,56 eura. U 2021. godini nabavljeno je novo kombi 
vozilo za prijevoz ljudi za potrebe DVD-a Koprivnički Iva-
nec, a ovom je nabavom osigurano i novo vozilo za DVD 
Botinovec. 

- Nabavljeno kombi vatrogasno vozilo za potrebe 
DVD-a Kunovec. Za potrebe DVD-a Kunovec ove je godi-
ne nabavljeno kombi vatrogasno vozilo, marke Opel Mo-
vano 2.3 cdti. Ukupna cijena vozila iznosila je 23.000,00 
eura. Općina će i dalje nastaviti sa financiranjem, oprema-
njem i poticanjem rada svih vatrogasnih društava sa našeg 
područja s obzirom na njihovu važnost u očuvanju mira i 
pomoći koju pružaju kada je najpotrebnije!

- Zamjena dotrajalog krovišta na pomoćnom 
objektu (spremište) u Koprivničkom Ivancu. Odradili 
smo i zamjenu krovišta i sanaciju ulaznih željenih vrata 
na općinskom spremištu za kosilice i alat u Koprivničkom 
Ivancu, na k.č.br. 1813/1, k.o. Kop. Ivanec. Izvođač radova 
na istome bio je „Tesarski obrt Joža“ iz Starigrada, a izvo-
đenje radova iznosilo je 4.878,39 eura s PDV-om.

- Sanacija dotrajalog krovišta na društvenom 
domu u Botinovcu. S obzirom da je prilikom olujnog ne-
vremena došlo do oštećenja krovišta na društvenom domu 
u Botinovcu (vjetar je dizao limeni pokrov), pristupili smo 
hitnoj sanaciji istog, a kako bismo izbjegli daljnja oštećenja 
i propadanja krovišta, ali i samoga objekta. Izvođač radova 
na sanaciji krovišta bio je „Tesarski obrt Joža“ iz Starigrada, 
a izvođenje radova iznosilo je 2.996,46 eura s PDV-om.

- Nismo naravno zaboravili niti na naselje Goričko 
i Pustakovec u kojima smo već pokrenuli izradu dokumen-
tacije za radove na rješavanju problematike grijanja u druš-
tvenim domovima, a intenzivno se radi i na rješavanju pro-
blematike postavljanja autobusnog stajališta i parkirališta 
za potrebe društvenog doma u naselju Goričko. Također, u 
skoroj budućnosti u planu imamo i asfaltiranje nerazvrsta-
ne ceste u samom naselju Goričko.

- Izrada projektno-tehničke dokumentacije za 
sportski objekt u naselju Goričko i prijava na natječaj 
EU fondova. Sredinom ove godine krenuli smo u projekti-
ranje i izradu projektno – tehničke dokumentacije za obno-
vu sportskog objekta u naselju Goričko, a koja osim obnove 
objekta obuhvaća i izgradnju teniskog i odbojkaškog igra-
lišta, izgradnju poligona za vatrogasne vježbe i natjecanja, 
te izgradnju dječjeg igrališta. Dokumentaciju radi poduzeće 
„Petgrad d.o.o.“, a ukupna vrijednost izrade dokumentacije 
iznosi 28.500,00 eura. U suradnju sa PORA razvojna agen-
cija navedeni projekt ćemo do kraja ove godine prijaviti na 
otvoreni EU natječaj, te se nadati pozitivnom ishodu s obzi-
rom da se radu o velikoj investiciji.

- Aktivnosti u Poslovnoj zoni Koprivnički Ivanec. 
U zadnje vrijeme raste nam optimizam vezano uz našu Po-
slovnu zonu, jer su dva investitora završila sa radovima na 
izgradnji svojih objekata. Jedan od njih je OPG Posavec Ivan 
iz Peteranca koji je pri dovršetku hale za skladištenje usjeva, 
ali i trgovine sa prodajom rabljenih poljoprivrednih stroje-
va, a druga je poduzeće „Mamodo d.o.o.“ iz Vinkovaca koja 
je izgradila solarne panela. Vezano za poduzeće „Mamodo 
d.o.o.“ mislim da njima nije mjesto da se u našoj Poslovnoj 
zoni koja je u potpunosti komunalno opremljena. U skla-
du sa pozitivnom atmosferom oko naše Poslovne zone, u 
travnju 2023. godine potpisao sam ugovor sa poduzećem 
“SmartSquare d.o.o.” iz Koprivničkih Bregi. Radi se o prodaji 
dijela k.č.br. 2264/3, k.o. Koprivnički Ivanec, ukupne povr-
šine 5.000 m², te ukupne vrijednosti 39.816,84 eura. Podu-
zeće se bavi proizvodnjom metalnih konstrukcija i njihovih 
dijelova, uglavnom proizvodnjom čeličnih konstrukcija po 
narudžbi / mjeri, a što znači da su njihovi proizvodi čelič-
ne hale, ograde, stepenice, pergole i slično. Trenutno imaju 
tri zaposlena radnika na svim poslovima koji su potrebni 
za izradu proizvodnju i montažu te manipulaciju proizvo-
da. Razlog kupovine zemljišta u Poslovnoj zoni Koprivnički 
Ivanec je širenje i rast tvrtke, te želja za povećanjem broja 
zaposlenih. Glavna djelatnost je upravo proizvodna djelat-
nost te proizvodnja čeličnih konstrukcija čije dimenzije se 
mogu kretati i do nekoliko desetaka metara. U vremenskom 

Riječ načelnika
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periodu od 5 godina planiraju pripremiti osnovni radni pro-
stor koji bi sadržavao oko 200 m² uredskog i sanitarnog 
prostora (svlačionice, toalet, blagovaonica, uredi i sl.) te oko 
600 m² radnog prostora radionice/hale. Pretpostavka je da 
će se do 2027. godine sjedište tvrtke u potpunosti preseliti 
u Poduzetničku zonu Koprivnički Ivanec. Također očekuje-
mo krajem ove godine da će poduzeće „Bihor d.o.o.“ iz Bo-
tinovca, prema njihovim najavama, započeti sa radovima. 
Građevinsku dozvolu su ishodili, te su im odobrena sredstva 
za sufinanciranje gradnje iz EU fondova. Odabrali su izvo-
đača radova, te se nadaju krajem 2023. ili početkom 2024. 
godine krenuti sa radovima. Drugi investitor koji bi mogao 
krenuti sa izgradnjom ove godine je poduzeće „Šurić Logi-
stika d.o.o.“, a koji je također ishodio Građevinsku dozvolu. 
Podsjetimo, radi se zemljištu gdje planira izgraditi uredski 
prostor, radionicu i skladište, praonicu, parking za teretna 
vozila, te ugostiteljski objekt. Poduzetnik ima u planu pove-
ćati svoje kapacitete u vidu nabave dodatnih teretnih vozila, 
te zapošljavanje do 10 ljudi. 

Uz nadu da će biti što više investitora u našoj Poslovnoj 
zoni, pogotovo sa naglaskom na proizvodnju i zapošlja-
vanje, imamo konkretne upite vezano uz Poslovnu zonu 
Koprivnički Ivanec. Održao sam nekoliko sastanka sa 
predstavnicima tvrtki koje su zainteresirane za kupnju ze-
mljišta u Poslovnoj zoni. Vrlo je važno napomenuti da smo 
uz pomoć Koprivničko - križevačke županije ponovno po-
krenuli zahtjev prema Ministarstvu prostornoga uređenja, 
graditeljstva i državne imovine za okrupnjavanjem zemlji-
šta na sjevernom dijelu Poslovne zone, a kako bismo u bu-
dućnosti mogli razmišljati o daljnjem opremanju Poslovne 
zone i daljnjoj prodaji zemljišta novim investitorima. Na još 
jednom sastanku sa državnom tajnicom, gospođom Sanjom 
Bošnjak i gospođom Ivom Sučević, koji se održao u prosto-
rijama Koprivničko - križevačke županije, predloženo mi je 
da pričekamo da sud odbaci zabilježbe vezane uz imovin-
sko – pravne odnose koje su stavljene na predmetne čestice 
prilikom katastarske izmjere k.o. Koprivnički Ivanec, te da 
će nam nakon toga država darovati zemljište ili zamijeniti 
čestice, tako da u budućnosti možemo dalje širiti našu po-
slovnu zonu na njezin sjeverni dio.

Od onih stvari koje se „ne vide fizički“, a koje su 
itekako bitne, spomenuo bih sljedeće:

- svim učenicima polaznicima Osnovne škole Koprivnički 
Ivanec, te svim učenicima mještanima Općine Koprivnički 
Ivanec koji osnovnu školu pohađaju izvan naše općine, osi-
gurali smo besplatne bilježnice, radne bilježnice i likov-
ne mape, a u tu je svrhu ukupno utrošeno 19.969,00 eura.

- podijelio sam novčane nagrade učenicima polazni-
cima Osnovne škole Koprivnički Ivanec, a koji su škol-
sku godinu završili sa odličnim uspjehom. Tako su učenici 
od prvog pa završno sa osmim razredom osnovne škole, a 
koji su završili razrede sa prosjekom ocjena 4,5 ili više, pri-
mili novčanu nagradu u iznosu od 70,00 eura po učeniku. 
Ukupno je 67 učenika u Osnovnoj školi Koprivnički Ivanec 
koji su ostvarili pravo na ovu naknadu, a koja je isplaćena 
u ukupnom iznosu od 4.690,00 eura. Dodjela ove nagrade 

predstavlja dodatan poticaj našim najmlađima da se i dalje 
trude i da ostvaruju sve bolje rezultate u školi.

- povećali smo iznose porodiljnih naknada koje se iz-
dvajaju iz općinskog proračuna, pa naknade sada iznose 
700,00 eura za prvo dijete, 1.000,00 eura za drugo dijete, 
te 1.300,00 eura za treće i svako iduće dijete. S obzirom na 
pad broja stanovništva smatramo ovo dobrim potezom, a 
sve u cilju zadržavanja ili vraćanja, odnosno povećanja broja 
stanovnika.

- temeljem nedavno provedenog javnog natječaja za 
sufinanciranje kupnje, izgradnje ili rekonstrukcije 
stambenih objekata, te sufinanciranje izrade projek-
tno – tehničke dokumentacije za izgradnju stambenih 
objekata za osobe do 45 godina starosti, ukupno je 12 
mladih obitelji ostvarilo poticaj u iznosu od 2.654,46 eura 
po prijavitelju, a što ukupno iznosi 31.853,52 eura.

- također smo i svim redovnim studentima s područja 
Općine Koprivnički Ivanec povećali mjesečni iznos student-
skih kredita, pa tako oni sada iznose 100,00 eura po studen-
tu mjesečno u periodu od deset mjeseci kroz godinu. 

- dodjela bespovratnih poticaja poduzetnicima i 
obrtnicima sa sjedištem na području Općine Kopriv-
nički Ivanec. Nedavno su, temeljem provedenog Javnog 
natječaja, isplaćeni bespovratni poticaji poduzetnicima i 
obrtnicima sa sjedištem na području Općine Koprivnički 
Ivanec. Tako je ukupno 4 obrtnika primilo poticaj u iznosu 
od 1.990,84 eura po obrtniku, 1 obrtnik je primio poticaj u 
iznosu od 1.989,56 eura, 1 obrtnik je primio poticaj u izno-
su od 1.664,28 eura, 1 obrtnik je primio poticaj u iznosu od 
1.633,05 eura i 1 poduzetnik je primio poticaj u iznosu od 
1.520,00 eura, a poticaji su odobreni u svrhu nabave opre-
me za obavljanje osnovne djelatnosti, nabave informatičke 
opreme i programskih aplikacija za odvijanje poslovanja, te 
za uređenje poslovnog prostora.

- javni natječaj za (su)financiranje rušenja dotraja-
lih i zapuštenih stambenih i popratnih gospodarskih 
objekata na području Općine Koprivnički Ivanec je još 
jedan natječaj koji redovito provodimo. Općina Koprivnički 
Ivanec rušenje dotrajalih i zapuštenih stambenih i poprat-
nih gospodarskih objekata financira u iznosu od 2. 654,46 
eura po prijavitelju. Ove godine će biti srušena 4 takva 
objekta na području naše općine. Provođenje predmetnog 

Isplata poticaja mladim obiteljima s područja općine
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Javnog natječaja predstavlja jedan veliki korak prema ljep-
šem izgledu naše općine, ali i prema povećanju cjelokupnog 
društvenog standarda.

- isto tako, nismo zaboravili niti na naše umirovljenike. 
Ove će se godine isplaćivati božićnice umirovljenicima 
čija mjesečna mirovina ne prelazi svotu od 150,00 eura u 
iznosu od 50,00 eura po osobi, umirovljenicima čija mje-
sečna mirovina ne prelazi svotu od 270,00 eura u iznosu od 
40,00 eura po osobi, a umirovljenicima čija mjesečna mi-
rovina ne prelazi svotu od 370,00 eura u iznosu od 30,00 
eura po osobi.

- ove su godine po prvi puta podijeljene i uskrsnice 
mještanima naše općine slabijeg imovinskog stanja. Mje-
štanima naše općine bez primanja i mještanima čija uku-
pna mjesečna primanja ne prelaze svotu od 200,00 eura 
mjesečno, isplatila se uskrsnica u svoti od 30,00 eura po 
osobi, a mještanima sa ukupnim mjesečnim primanjima od 
200,00 eura do 370,00 eura mjesečno isplatila se uskrsnica 
u svoti od 20,00 eura po osobi. Pravo na podjelu uskrsnica 
ostvarili su svi mještani Općine (ne samo umirovljenici), a 
koji su unutar gore navedenih granica primanja.

- dječji darovi povodom blagdana Svetog Nikole su 
redovita stvar kojom smo i ove godine razveselili svu našu 
djecu, a priredba i podjela dječjih darova povodom božić-
nih blagdana održava se 19. prosinca ove godine u društve-
nom domu u Koprivničkom Ivancu. U tu je pak svrhu utroše-
no ukupno 5.039,90 eura s PDV-om, a darove će primiti sva 
djeca s prebivalištem ili boravištem na području naše općine, 
te svi polaznici Dječjeg vrtića „Vrapčić“ i Osnovne škole Ko-
privnički Ivanec od navršene 1 godine starosti pa zaključno 
sa polaznicima osmih razreda osnovnih škola.

- Općina redovito isplaćuje financijska sredstva udru-
gama i društvima koje su dostavile svoje planove rada, i 
to putem natječaja. Osim udruga koje su se dužne prijaviti 
na natječaj, imamo društva koje se zakonski ne trebaju pri-
javiti na natječaj i imaju osigurano zakonsko financiranje, 
a radi se o dobrovoljnim vatrogasnim društvima, društvu 
Crvenog križa, te HGSS-u. Pored navedenog, Općina sva-
ke godine redovito izdvaja i određene financijske iznose za 
Župu svetog Ivana Krstitelja (13.272,28 eura), te za Osnov-
nu školu Koprivnički Ivanec (19.908,42 eura).

RCGO PIŠKORNICA

S obzirom na problematiku naplate naknade za zbri-
njavanje otpada - idemo velikim koracima prema na-
prijed. Uz pomoć Jedinstvenog upravnog odjela općine 
na čelu sa pročelnikom gospodinom Alenom Jančevec i 
odvjetnikom općine gospodinom Zoranom Švaco, kre-
nuli smo u ovrhe prema onim općinama i gradovima 
koje nisu htjele platiti navedenu naknadu za razdoblje 
2019. - 2021. godine, bez obzira na zakonsku obavezu 
i sve moje napore u vidu sastanaka i pregovora da isto 
učine. Ovi postupci iziskuju mnogo energije i koordina-
cije, a uzrokovani su prvenstveno zbog nenaplate nave-
denih potraživanja u prethodnom periodu u kojem se 
to trebalo naplatiti. Prije svega, puno vremena iziskuje 

skeniranje svih pratećih listova i vagarinki koji se mo-
raju predati kao dokaz u sudskim postupcima, te nji-
hova pohrana na USB stickove – govorimo o ogromnoj 
količini dokumentacije. U navedenim aktivnostima 
jako nam puno pomaže tvrtka „Piškornica - sanacijsko 
odlagalište d.o.o.“, odnosno direktor Marijan Blažok, te 
djelatnica PSO-a Tamara Krznarić koji nam daju / ske-
niraju / kopiraju svu potrebnu dokumentaciju kao do-
kazni materijal, te su za tu svrhu čak i zaposlili dodatnu 
osobu. Također nam pomažu u bilo kakvim upitima od 
strane našeg odvjetnika, a vezano za procese koje vo-
dimo. Ovim putem im zahvaljujem na pomoći. Vrijed-
nost navedenih sporova se penje na iznos od cca 464 
tisuće eura, iz čega je razvidno da se tu radi o ozbiljnim 
sredstvima. Općine i gradovi sa kojima smo u sudskim 
procesima su Grad Koprivnica, Grad Varaždin, Grad Va-
raždinske Toplice, Grad Ludbreg, Grad Novi Marof, Op-
ćina Marija Bistrica, Općina Veliko Trgovišće, Općina 
Legrad, Općina Đelekovec, Općina Virje, Općina Klo-
štar Podravski, Općina Koprivnički Bregi, Općina Drnje 
i Općina Rasinja. Za sada su većinom održana pripre-
mna ročišta, a u nekim su predmetima i zaključene ra-
sprave, te se očekuju presude prvostupanjskog suda. Za 
sada u našu korist imamo 4 presude (Đelekovec, Drnje, 
Marija Bistrica, Novi Marof) i 1 protiv (Grad Varaždin). 
Međutim ove presude nam daje daljnju motivaciju s 
obzirom na objašnjenje presude od strane suda dobi-
venih u našu korist, te se za sada smjer u kojem idemo 
pokazao ispravnim i budi nadu da će i ostale presude 
biti u našu korist. Na sve presude su uložene žalbe te 
se očekuju presude drugog stupnja. Vezano uz presudu 
u predmetu sa Gradom Varaždinom, nije mi shvatljivo 
kako se ročište moglo održati pred Trgovačkim sudom 
u Varaždinu, proces koji vodi sutkinja iz Varaždina, a 
protiv Grada Varaždina. Odmah prilikom prvog saslu-
šanja, sutkinja je zaključila raspravu, odbila bilo kakve 
dokaze, te vrlo brzo i donijela odluku. Bitno je istaknuti 
da je isti sud, ali sa drugim sucima, donio odluke u našu 
korist. Općina se žalila na navedenu presudu, te je ista 
trenutno na drugostupanjskom sudu. Paradoksalno je 
da je na istom sudu drugi sudac sudio u našu korist. Ali 
eto, to je hrvatsko pravosuđe! Ove nam presude sva-
kako daju daljnju motivaciju s obzirom na objašnjenje 
presuda od strane suda, te se za sada smjer kojim kreće-
mo pokazao ispravan i budi nadu da će i ostale presude 
biti u našu korist. Napomenuti ću da smo ostatak od 
cca 80% općina i gradova naplatili i time uprihodili cca 
199 tisuća eura, i to tako što smo sukladno odluci Op-
ćinskog vijeća smanjili naknadu sa 30% na 15% ili smo 
odobrili plaćanje na rate bez smanjenja naknade (neke 
općine kao što su Općina Molve, Općina Novigrad Po-
dravski, Općina Podravske Sesvete, Općina Petrijanec 
i Općina Sokolovac su platile cijeli iznos, bez umanje-
nja).Općina Koprivnički Ivanec redovno brine o naplati 
svojih prihoda, pa smo tako stupanjem na snagu novog 
Zakona o gospodarenju otpadom potpisali nove ugovo-
re sa svim općinama i gradovima (osim Općine Veliko 
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Godina je brzo proletjela. Općina je prošla 30 godina sta-
rosti. Dužnost općinskog načelnika obnašam volonterski i s 
obzirom na moje privatne i poslovne obaveze započeli smo 
mnoge investicijske projekte, mnoge smo završili, a mnogi 
će tek krenuti. Prije svega jako je bitno da se općina vratila 
na stare staze, a to je da smo partnerska općina sa svim in-
stitucijama - od ministarstava, županije, susjednih općina, 
županijskih cesta, Hrvatskih voda, komunalnih poduzeća, 
itd. Osluškujemo i uvažamo sve prijedloge mještana opći-
ne. Počeli smo odgovorno i savjesno brinuti se prije svega 
o naplati svojih potraživanja, a onda pametno, odgovorno 
i ciljano trošiti općinska sredstva. Fokusirali smo se na sve 
raspoložive natječaje, od europskih, pa sve do natječaja mi-
nistarstava i županije, od kuda smo vrlo uspješno povukli 
u zadnje 2 godine cca milijun eura. Pripremamo dokumen-
tacije za buduće investicije. Pomažemo našim udrugama, 
socijalno osjetljivim sumještanima, brinemo o mladima i 
starima, poduzetnicima. Ali ne zaboravljamo i ono što nas 
čini ljudima, a to je da se družimo i imamo vrijeme za sebe i 
svoje najbliže, da se maknemo od svih briga i stresova koje 
imamo i privatno i poslovno. Zato nakon koncerta Željka 
Bebeka, ove godine nas je za proslavu obljetnice od 30 go-
dina općine zabavljao Miroslav Škoro, te Najbolji hrvatski 
tamburaši! Za našu općinu ne tražimo nešto što zadovolja-
va, nego samo najbolje! 

Uz stručnu i administrativnu pomoć djelatnika Jedin-
stvenog upravnog odjela koji daju jako puno od sebe da za-
jedno ostvarimo sve ciljeve koje smo si zacrtali, a to pokazu-
ju i prekovremenim radom, te brzim, efikasnim i stručnim 
izvršenjima svojih radnih zadataka, te odvjetnika koji nam 
pruža pravnu pomoć, donosio sam odluke u okviru svojih 
zakonski ovlasti. Svima njima zahvaljujem na marljivosti, 
odgovornosti i požrtvovnosti u svim mojim idejama za koje 
znam da su ponekad preambiciozne, ali i moraju takve biti.

…ali isto kako sam napisao i u zadnjem broju Kresnice, 
nije sve u kilometrima asfalta, betona, cijevima, fasadama 
i stolarijama, odnosno materijalnim stvarima, mada je i to 
bitno. Bitni smo mi, bitni su ljudi, a to je najveća pobjeda. 
Zato pokušavam maksimalno animirati ljude da se maknu 
od mobitela, televizora, svojih svakodnevnih problema 
i stresova, te da podignu glavu i druže se sa bratom, se-
strom, tatom, mamom, susjedom, prijateljem…

Upravo iz tog razloga ove godine smo započeli sa palje-
njem adventskih svijeća, gdje se okupljamo zajedno radi 
molitve, radi razgovora i radi druženja. Život je nažalost 
kratak i ovdje smo samo prolaznici, učinimo ga boljim i 
ostavimo ga što boljim budućim generacijama, koje će nas 
pamtiti da smo im omogućili bolje uvjete nego smo ih mi 
imali. Ali sada je naše vrijeme i iskoristimo ga, ali prije sve-
ga uživajmo u životu! 

Živeli i nek Vam je najviše zdravlja!

Svim mještankama i mještanima Općine Koprivnički 
Ivanec čestit i blagoslovljen Božić te sretnu i uspješnu 

novu 2024. godinu želi Jedinstveni upravni odjel 
Općine Koprivnički Ivanec, Općinsko vijeće, te 

općinski načelnik Zoran Vrabelj!

Trgovišće, ali oni redovno plaćaju naknadu sukladno 
Odluci Općinskog vijeća i sukladno Zakonu o gospo-
darenju otpadom). Prihodi od navedene naknade su se 
i povećali, a razlog tome je povećanje cijene odlaganja 
otpada (uz smanjenje količine otpada) od strane tvrtke 
„Piškornica - sanacijsko odlagalište d.o.o.“. 

Javna nabava i početak projektiranja i radova na 
izgradnji RCGO Piškornica

Kao što znamo, pretprošle 2021. godine, se poništila 
javna nabava za izgradnju RCGO Piškornica, a prema 
naputku bivšeg ministra Čorića, u cilju da se u postup-
ku nove javne nabave postigne povoljnija cijena. Na te-
melju toga je raspisana nova javna nabava, a krajem ove 
godine i završena. Pristigle su bile dvije ponude:

1. Zajednica ponuditelja Kostak d.d. iz Slovenije i 
Kostak graditeljstvo tehnologija i sirovine d.o.o. iz Hr-
vatske sa ponudom od 88.910.270,74 eura bez PDV-a,

2. Helector s.a. Athens sa ponudom od 
108.909.556,96 eura bez PDV-a.

Nakon provedenog postupka pregleda i ocjena po-
nuda, u postupku javne nabave usluge projektiranja i 
izvođenja radova, na Skupštini RCGO Piškornica je iza-
brana najpovoljnija ponuda, a to je ponuda Zajednice 
ponuditelja Kostak d.d. iz Slovenije i Kostak graditelj-
stvo tehnologija i sirovine d.o.o. iz Hrvatske. Paralelno 
sa tim održali smo sastanak sa ministrom gospodar-
stva i održivog razvoja, gospodinom Filipovićem, na 
kojem smo dobili jamstvo da će država namaknuti ra-
zliku novaca za izgradnju RCGO Piškornica, a koji smo 
dobili i pismenim jamstvom. Doduše ne piše iz kojih 
izvora (vlastita sredstva, fond, kreditna sredstva), što 
je pomalo neozbiljno i smiješno. Helector s.a. Athens 
se žalio na postupak odabira, te je isti bio odbijen. Na-
kon što je provedena bila javna nabava, te je bio izabran 
izvođač navedenih radova, prisustvovao sam svečanom 
potpisivanju govora u prostorijama HGK – Županijske 
komore Koprivnica, a istom prilikom je odabrani izvo-
đač radova uveden u posao.Kao što svi znamo, radovi 
na izgradnji Regionalnog centra za gospodarenje otpa-
dom su službeno i započeli.

Nažalost Vlada Republike Hrvatske „gura“ Bjelo-
varsko- bilogorsku županiju prema Piškornici. Više 
puta je bilo napomenuto da se radi o projektu za četiri 
županije i tako je projektirana sama dokumentacija, 
tako su i potpisani ugovori sa EU, te Fondom za za-
štitom okoliša i energetsku učinkovitost. Zašto je to 
tako i zašto ne uvažavaju činjenice s obzirom na sve, 
mislim da je to pitanje i za neke druge institucije. Op-
ćina je slala dopise u ministarstvo, osobno sam bio na 
sastanku sa ministrom Filipovićem i državnim tajni-
kom Milom Horvatom, gdje im je sve bilo argumen-
tirano. Međutim odluka Vlade RH je usprkos svemu 
bila stava da se spomenuta županija nadoda u posto-
jeći obuhvat RCGO Piškornica. Vrijeme će pokazati 
hoće li biti tako.

Riječ načelnika
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Vijesti iz Župe
Poštovani župljani župe Koprivnički Ivanec želim Vas 

sve pozdraviti i kratko se predstaviti budući da sam ovog 
ljeta došao u vašu župu kao Vaš novi župnik i dušobrižnik. 
Zovem se Damir Slamek, svećenik sam 17 godina i baš na 
blagdan sv. Ivana Krstitelja 24.6.2006. bio sam zaređen 
u Varaždinskoj katedrali. To je poseban dan kad Župa i 
Općina Koprivnički Ivanec slave svoga zaštitnika i tako 
se baš poklopilo da ću tog dana i ja slaviti svoju godišnjicu 
ređenja. 

Odlukom biskupa promijenio sam tri župe, prvo sam 
bio u Međimurju – u župi Nedelišće tri godine, pa u Ore-
hovici jedanaest godina, zatim u Novom Virju tri godine 
i evo sad sam na četvrtoj župi kod Vas. Znači nisam na 
početku, a nisam ni na kraju službe već imam nekakvog 
iskustva i staža, zato vjerujem da ćemo se dobro slagati i 
jedni druge obogatiti onim što znamo i imamo. Ja imam 
iskustva u radu s ljudima kojima je duhovnost važna i na 
temeljima vjere grade svoj život, no moram se snalaziti i u 
gradnji i obnovi. Ovdje se puno gradi i obnavlja, Crkva je 
stara i potrebna je temeljite obnove i to ne ide brzo, ma-
kar bi svi to htjeli da se što prije obnovi. Imao sam sreću 
da sam došao u vrijeme kad se planiralo maknuti veliku 
skelu iz svetišta koja je tamo bila, ako sam dobro shvatio 
više od 16. godina. Primio sam se posla i htio da što prije 
iznesemo tu skelu pa sam i sam nosio grede i letve; jer je 
to stvarno već bilo predugo u crkvi. Sada svetište izgleda 
puno ljepše i cijela crkva ima drugačiji izgled, a tek kad 
se sve obnovi i dotjera to bude stvarno prekrasna crkva. 

Malo po malo sve će se obnoviti i zasjati u novom svjetlu. 
Kao što sam napisao u župnom listiću, 22. listopad 2023. 
bio je poseban dan jer smo prvi puta slavili nedjeljnu sv. 
Misu bez skela i greda u svetištu. Taj dan će ostati zapisan 
zlatnim slovima u župnu spomenicu. Zahvaljujem prijaš-
njem župniku vlč. Nikoli koji je strpljivo i polako obnav-
ljao crkvu s Vama mještanima i uz pomoć Općine i Mini-
starstva kulture Republike Hrvatske i radio na duhovnoj 
obnovi župe, a ja ću nastaviti isto tako koliko budem mo-
gao i znao da svi rastemo u vjeri, nadi i ljubavi prema Bogu 
i drugima s kojima živimo.

Želim vam od srca sretan i blagoslovljen Božić i sretnu 
Novu godinu!

Vlč. Damir Slamek, župnik

Vijesti iz župe
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Događanja u Dječjem vrtiću Ivančica
VRTIĆKE PRIČE

Nakon ljetnih praznika u rujnu smo se ponovno okupili i 
započeli novu pedagošku godinu punu izazova. Pridružuju 
nam se novi polaznici koji su tijekom mjeseca rujna prolazili 
proces prilagodbe na novo okruženje i nove prijatelje. Poče-
tak pedagoške godine uvijek je izazovan kako za djecu tako 
i za roditelje te odgojiteljice. Ove godine skupina Leptirići 
je stekla tri nova prijatelja koji su se vrlo brzo prilagodili i s 
veseljem krenuli u zajedničke avanture s prijateljima. 

Uz svakodnevne aktivnosti za ovo jesensko-zimsko raz-
doblje izdvojili bi nekoliko značajnijih i zanimljivih događa-
nja. 

Početkom listopada Leptirići su se uputili na kratak izlet 
u Koprivnicu. Najprije smo, u suradnji s Domoljubom i u 
produkciji Teatra Naranča, pogledali svevremenski klasik 
braće Grimm Trnoružica. Humoristična, plesna i glazbena 
izvedba predstave djecu je ponijela u svijet bajki, probudi-
la maštu, ali i podsjetila na bonton u javnim ustanovama. 
Nakon predstave Leptirići su iskoristili prekrasno jesensko 
jutro te prošetali gradskim parkom. Prošetali su i placom, 
naučili što se tamo radi te pogledali što se trenutno najviše 
prodaje.

10. rujna obilježava se Hrvatski olimpijski dan. Tih dana 
Bubamare su se više bavile sportom i sportskim aktivno-
stima, a igre s lopticama bile su veliki izazaov. Tjelesno 
vježbanje kod djece neophodan je preduvjet zdravog rasta 
i razvoja, tako da svaki tjedan imamo jedan dan posvećen 
vježbanju, a primjećeno je da djeca to vole.  

Od mnogobrojinih jesenskih aktivnosti izdvojile bi našu 
tradicionalnu kestenijadu i druženje u dvorištu vrtića s na-
šim roditeljima, proslavu dolaska jeseni, istraživačke aktiv-
nosti vezane za jesenske teme. Uz to smo otkrili da je jesen 
prekrasno i čarobno godišnje doba. 

Ove pedagoške godine skupina Leptirići uključila se u 
nacionalni projekt „Mama, budi zdrava – ružičasti listopad“ 
Udruge žena oboljelih i liječenih od raka SVE ZA NJU. Cilj 
ovog projekta je podizanje svijesti i odgovornosti žena za vla-
stito zdravlje pa su tako sve naše mame dobile informativni 
letak u kojem se nalaze korisni savjeti i informacije o raku 
dojke, te (samo)pregledu žena. Leptirići su sa svojim odgoji-
teljicama napravili i poslali fotografiju podrške Udruzi.

Kako je jesen odmicala Bubamare su se odlučile zabaviti  
novom temom. Šumske životinje općenito i one koje spava-
ju zimski san uvijek su zanimljive djeci, a pojava vuka i med-
vjeda zaokuplja poveću pozornost. Ove aktivnosti potaknu-
le su nas na razmišljanja da životinje kao i ljudi se spremaju 
za hladne zimske dane i noći, samo malo na drugačiji način.

Mjesec listopad specifičan je po sakupljaju mnoštva plo-
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dova zemlje; rezultata truda i rada čovjeka, pa smo tako 
obilježili Dane zahvalnosti za sve darovane plodove te 
Dane kruha. Jedna od niti vodilja bila je razvoj senzibilite-
ta, osvještavanje važnosti kruha i hrane kao izvora života 
te potrebe međusobne solidarnosti s onima koji ga nemaju. 
U suradnji sa svećenikom Damirom S., Bubamare i Lepti-
rići su u svečanom tonu proslavili ove dane. Svemu su do-
prinijeli i roditelji koji se vrijedno uključuju pripremom i 
donošenjem kruha, raznih kolača i pekarskih proizvoda iz 
vlastite radinosti na čemu im ujedno zahvaljujemo.

Posebno veselje djeci predstavlja predstava „Šarenog svi-
jeta“ pod nazivom: „Osmijeh, sreća, dječja lica i jedna priča 
pričalica“. Veseli zvukovi glazbe uvijek razvesele djecu, po-
taknu ih na ples i ostaju samo ugodna sjećanja u iščekivanju 
nove predstave. Kroz predstavu upoznali smo vrlo zanimlji-
ve i drage nam životinje kao što su konj, krava i pričljiva 
papiga.

Početkom studenog, a povodom blagdana Svih svetih, 
skupina Leptirići bavila se promišljanjem, istraživanjem i 

„upoznavanjem“ svetaca kroz prigodne priče i aktivnosti. 
Djeca su tako imala mogućnost identificirati se sa svecima 
kroz djela dobrote i ljubavi. Osim spomenutog, upoznali su 
se običajima našeg kraja koji se odnose na pripreme za ovaj 
blagdan te običaje na sam blagdan, kao što je to obilazak 
grobova bližnjih uz nošenje cvijeća, paljenje svijeća i mo-
litva.

Između ostalog izdvojile bi i ugodno druženje s gospo-
đom Ingrid Lončar koja nam je povodom obilježavanja Mje-
seca hrvatske knjige došla ispričati najpoznatiju nam priču 
o vuku i Crvenkapici. To je bilo jedno jako lijepo, poučno i 
ugodno druženje. Ovim putem pozivamo i ostale roditelje 
da nam se češće pridruže u kreiranju ovakvih i sličnih ak-
tivnosti.

Tada su se Leptirići posvetili ovogodišnjem projektu gru-
pe - Sove. Tri tjedna Leptirići i njihove odgojiteljice marljivo 
su prikupljali informacije o tim, ne tako viđenim, životinja-
ma. Počeli smo sa izgledom sove, načinom prehrane, gledali 
razne dokumentarne filmove o sovama te ih potražili u ra-
znim enciklopedijama. Nastavili smo sa životnim ciklusom 
ove ptice, a najviše rasprave i čuđenja djece izazvale su dvije 
glavne karakteristike sove, sluh i vid. Usporedili smo kako 
vide sove noću, a kako mi, te zašto je sluh od životne važno-
sti za nju. Na kraju, otkrili smo zašto sova slovi kao mudra 
i što to uopće znači biti mudar. 

U suradnji s Dječjim vrtićom Dabrić iz Legrada, Leptiri-
ći planiraju posjetiti Veliki Grđevac, rodnu kuću Matu Lo-
vraka kao i Kulturni centar u kojem će na inovativan način 
upoznati poznatu hrvatsku priču „Vlak u snijegu“.

Sve do sada, a nadamo se i nadalje, svaki mjesec je bio 
ispunjen vedrinom, dobrom i pozitivnom energijom. Tako 
iz dana u dan, tjedan po tjedan, mjesec po mjesec stigli smo 
i do nama najljepšeg mjeseca u godini. Mjesec prosinac za 
nas najmlađe najradosnije je vrijeme. Božićne pjesmice po-
dižu posebno raspoloženje, a iščekivanje Sv. Nikole za nas 
je velika radost. U tom razdoblju započinjemo pripreme za 
božićnu priredbu, a kod djece svim tim aktivnostima poti-
čemo empatiju, zajedništvo, pozitivan duh i važnost Božića.

Uz obilje sreće i veselja, sve odgojiteljice i tehničko oso-
blje DV „ Ivančica“ žele Vam čestit Božić i mnogo osobnog 
uspjeha u 2024. g. 

Iz vrtića
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Vijesti iz OŠ Koprivnički Ivanec

Dragi čitatelji općinskog lista „Kresnica“,

vrijeme je da s Vama podijelim uspjehe učenika i djelatnika Osnovne škole Koprivnički Ivanec te da Vas upoznam 
sa školskim aktivnostima koje smo realizirali, ali i s ostalim aktivnostima koje su nam u planu ove školske godine.

Prije svega želim iskazati zadovoljstvo suradnjom svih koji rade na dobrobit naših učenika, ali i ostalih sumještana 
naše Općine, a to su, prije svega, naši učitelji i svi ostali djelatnici Škole, naši najveći poslovni partneri - Općina Ko-
privnički Ivanec i naš Osnivač Koprivničko - križevačka županija. Isto tako, ne manje značajne suradnje su suradnje s 
udrugama koje djeluju na području naše Općine, suradnje s vatrogasnim društvima kao i suradnja s crkvenim vlasti-
ma. Zaista mnogo znači djelovati u sinergiji i zajedništvu unutar lokalne zajednice. 

Isto tako, podrška roditelja, bilo da je individualna ili kroz Vijeće roditelja, daje nam dodatan vjetar u leđa i potiče 
nas na kvalitetan rad. Školom upravlja Školski odbor, a članovi našeg Školskog odbora su nam samo i jedino podrška. 
Zahvaljujemo im na tome. Svi mnogo radimo. I oduvijek je bilo tako. Poticanje učenika na kreativnost, na istraživački 
rad, na stalno pomicanje učeničkih gornjih granica, sve je samo ne jednostavan zadatak. Međutim, uspijevamo u na-
stojanju da sve to bude naša školska dodana vrijednost u obrazovanju.

Čitali ste u prošlogodišnjem broju Kresnice kako smo ostvarili uspjeh na području pisanja projekata na europskoj 
razini te da je Agencija za mobilnost i programe Europske unije podržala naš projekt CRAFT (CReate A FairyTale) fi-
nancijskom omotnicom od 18.146,00 EUR. Osnovna škola Koprivnički Ivanec projekt provodi u partnerstvu s dvjema 
osnovnim školama iz susjednih nam zemalja i to OŠ Ivan Milutinović iz Subotice u Srbiji (Vojvodina) i OOU “Kuzman 
Josifoski-Pitu” iz Kičeva u Sjevernoj Makedoniji. Nedavno je ostvarena i prva mobilnost naših učenika i učitelja koji 
su posjetili OOU “Kuzman Josifoski-Pitu” u Kičevu u Sjevernoj Makedoniji. Iskustva učenika i učitelja su impresivna. 

Na proljeće slijedi i druga mobilnost u vojvođansku školu s novom ekipom učenika i učitelja. 
Ove školske godine obilježavamo vrlo važnu obljetnicu, prvih 10 godina našeg samostalnog rada. Da, već 10 godina 

djelujemo pod imenom Osnovna škola Koprivnički Ivanec. Nama je to jako brzo prošlo, a i sve što smo utkali u tkani-
nu našeg odgojno-obrazovnog djelovanja je nemjerljivo. Pod krilaticom „Samostalnih deset“ različitim aktivnostima 
planiramo obilježiti naš 10. rođendan. Jedna od aktivnosti je i Kviz liga „Naša prva 10-ka“ koja je zamišljena na način 
da je u 5 kola igraju učenici, u 5 kola učitelji naše i okolnih škola naše županije. Sada su već održana dva kola kviza 
znanja za učitelje i jedan kviz znanja za učenike. Osim kvizova znanja bit će i stručnih predavanja za djelatnike, rodi-
telje, radionice za učenike i dr. 

Naši su učenici, zajedno sa svojim učiteljima, sigurnim koracima krenuli u novu školsku godinu. Trenutno brojimo 
160 učenika koji su raspoređeni u 15 razrednih odjela na dvije lokacije - u Matičnoj školi u Kunovcu i u Područnoj školi 
u Koprivničkom Ivancu. 

Prvi dan nastave učenike prvih razreda posjetio je načelnik Općine Koprivnički Ivanec, Zoran Vrabelj i darovao ih 
prigodnim poklonima. Svi učenici naše škole, taj isti prvi dan nastave, dobili su besplatne udžbenike za koje je finan-
cijska sredstva osiguralo Ministarstvo znanosti i obrazovanja, ali i druge obrazovne materijale, likovne mape i obične 
bilježnice za koje je financijska sredstva osigurala Općina Koprivnički Ivanec. Hvala im na tome. 

Nadalje, Vlada RH je donijela Odluku o kriterijima i načinu financiranja, odnosno sufinanciranja troškova pre-
hrane za učenike osnovnih škola za školsku godinu 2023./2024. Na temelju te Odluke učenik koji u školskoj godini 
2023./2024. redovito pohađa osnovnu školu, ostvaruje pravo financiranja, odnosno sufinanciranja prehrane u iznosu 
od 1,33 eura za dane kada je na nastavi. Troškove podmiruje Ministarstvo znanosti i obrazovanja. Jelovnici su unifi-
cirani za sve županijske škole, nutricionisti Prehrambene industrije „Podravka“ svaki mjesec rade nove uravnotežene 
jelovnike za škole. Time zadovoljavamo kriterije Nacionalnih smjernica za prehranu učenika u osnovnim školama.

U 2023. godini smo u PŠ Koprivnički Ivanec asfaltirali kolni ulaz, zamijenjena je sva vanjska rasvjeta novom led ra-
svjetom, srušena su dotrajala stabla, skinuta je metalna ograda i krenuli smo s pripremom terena na novoformiranim 
česticama pored zgrade škole kako bismo postavili fiksnu ogradu i pripremili teren za formiranje dječjeg igrališta za 
održavanje nastave tjelesne i zdravstvene kulture kao i formiranje učionice na otvorenom. Planiramo izgraditi slobod-
nostojeću nadstrešnicu. I jedno i drugo će koristiti polaznici škole i polaznici dječjeg vrtića. U MŠ u Kunovcu smo imali 
soboslikarske radove u kuhinji i blagovaonicama, kupili smo novi razglas za priredbe svih naših učenika, zamijenili 
smo dotrajale radijatore u dječjim sanitarnim čvorovima kao i u glavnom hodniku kunovečke zgrade. 

Bilo je i mnogih manjih nabava i radova, mnogo aktivnosti koje nisam spomenula, ali vas upućujem na web stranicu 
škole gdje možete pratiti naše cjelokupno djelovanje: www.os-koprivnicki-ivanec.skole.hr .

Dolazi nam predivno razdoblje u godini. Iz škole vam šaljemo samo najljepše blagdanske želje; osmijeh na licu i mir 
u srcu.

ravnateljica Osnovne škole Koprivnički Ivanec:
Kristina Furkes, dipl. uč.
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CRAFT (CREATE A FAIRYTALE) - 
NAŠA PRVA MOBILNOST UNUTAR 
ERASMUS+ PROJEKTA

Erasmus+ projekta pod imenom 
CRAFT (CReate A FairyTale). Četvero 
učenika sedmih razreda i dvoje učenika 
osmih razreda, uz pratnju četiri učitelja 
posjetili su O.O.U. Kuzman Josifovski 
Pitu u Kičevu. Učenici su u razdoblju od 
15. do 22. listopada 2023. godine isku-
sili kako je to biti učenik u Sjevernoj 
Makedoniji. Kroz niz radionica i aktiv-
nosti mnogo su naučili o makedonskoj 
kulturi, jeziku, nasljeđu i onom najbit-
nijem – pričama i legendama.

Svi su učenici po prvi puta letjeli 
avionom pa sreće, uzbuđenja i nervo-
ze nije manjkalo na letu iz Zračne luke 
Franjo Tuđman do Međunarodne zrač-
ne luke Skopje.

Prvi dan u O.O.U Kuzman Josifoski 
Pitu obilježen je prigodnim progra-
mom sastavljenim od makedonskih 
pjesama, plesova i priča. Učenici su 
upoznali osam učenika s kojima su 
provodili ostatak mobilnosti. Kroz za-
nimljive radionice upoznavanja, igre i 
aktivnosti započeta su predivna prija-
teljstva. Zahvaljujemo se sponzorima 
koji su donirali autohtone proizvode 
iz Hrvatske koje smo poklonili našim 
domaćinima (Koprivničko-križevačka 
županija, grad Koprivnica, grad Đurđe-
vac, DIF Koprivnički Ivanec). 

Drugi je dan bio rezerviran za upo-
znavanje makedonske Kirilice. Učenici 
su saznali kako, gdje i zašto je nastala 
te su naučili koristiti spomenutu. Pisali 
su i pjesme o legendama gdje su kombi-
nirali tri jezika – hrvatski, makedonski 
i engleski. Toga su dana učenici posje-
tili obitelji učenika domaćina te s njima 
proveli večer u njihovim domovima.

Idući je dan bio rezerviran za oslika-
vanje zidova škole te razgledavanje Ki-
tino Kale, tvrđave iznad Kičeva uz koju 
se veže legenda o kraljeviću Marku.

Petoga je dana realiziran posjet 
Ohridu. Tamo su učenici doživjeli proš-
lost izbliza: vidjeli su kako se izrađivao 
papir u drugom stoljeću prije naše ere, 
kako se tiskaju slike i tekst na Gute-
nbergovom tiskarskom stroju, te čuli 
kako se izrađuju ohridski biseri. Po-
sjetili su crkvu sv. Sofije, antički amfi-
teatar, a u staroj jezgri grada vidjeli su 
najstarije stablo u Ohridu, platanu koja 
je prema nekim izvorima stara i više od 

tisuću godina. Šetnja poučnom stazom 
uz Ohridsko jezero na prekrasan sun-
čan dan zaokružila je doživljaj.

Posljednji dan u školi i pretposljed-
nji u Sjevernoj Makedoniji bio je pre-
pun zanimljivosti i emocija. Ujutro je 
održana radionica kreativnog pisanja 
na kojoj su učenici zajedno osmislili za-
nimljive bajke uz pomoć Jenga kocki-
ca. Nakon toga posjetili su Manastir sv. 
Bogorodice Prečiste nedaleko Kičeva i 
divili se njegovoj ljepoti. Večer je bila 
rezervirana za predstavljanje legendi u 
Domu kulture Kičevo te svečanu dodje-
lu nagrada i diploma.

Nakon oproštaja s ljubaznim do-
maćinima, sa suznim očima produžili 
su put glavnog grada – Skoplja. Grad 
prepun povijesti, glazbe, mirisa, ljudi i 
naravno, kipova ostavio ih je bez daha. 
Fotografiranje ispod ogromnog kipa 

Aleksandra Velikog, kupovanje suveni-
ra na Staroj Ćaršiji i hrana u lokalnim 
restoranima učinila je povratak u zrač-
nu luku još težim. Umorni, ali prepu-
ni dojmova i bogatiji za jedno divno 
iskustvo, vratili su se kućama u rano 
nedjeljno jutro. 

Branka Stančin-Levanček, 
učiteljica EJ
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ŽELIM(O) BITI DIO VUKOVARSKOG SPOMENARA – TREĆA 
VIRTUALNA VEČER POEZIJE I PROZE O VUKOVARU

Dan sjećanja na žrtve Vukovara i Škabrnje i ove je godine 
ujedinio dvadesetak osnovnih škola s područja cijele Repu-
blike Hrvatske, čiji učenici i učitelji od listopada predano 
rade na aktivnostima vezanim uz obilježavanje spomenutog 
praznika, sve u sklopu projekta Želim(o) biti dio vukovar-
skog spomenara.

Večer uoči praznika tako je u virtualnom okružju održana 
već tradicionalna Večer poezije i proze o Vukovaru. U ovom 
je javnom događanju krasnoslovima sudjelovalo dvadesetak 
mentora, učitelja Hrvatskoga jezika, Razredne nastave, Vje-
ronauka i Povijesti, te oko tridesetero učenika u dobi od 10 
do 15 godina.

Cijela večer je odisala zajedništvom, razumijevanjem i 
neopisivim mirom, koji je dodatno pomogao da učenici za-
ista postanu zvijezde koje su nas, izvedbu po izvedbu, vo-
dile programom. Neki su sudjelovali uživo, neki su sudjelo-
vali audiovizualnim zapisima, ali ljepota izgovorene riječi, 
obogaćena vodstvom mentora, sve je povezala u prekrasnu 
cjelinu i učinila događanje trajno zapamćenim u srcima pri-
sutnih.

Koordinatori projekta Želim(o) biti dio vukovarskog 
spomenara su Osnovna škola Koprivnički Ivanec, Osnovna 
škola „Grigor Vitez“, Sveti Ivan Žabno, te Osnovna škola 
„dr. Andrija Mohorovičić“ iz Matulja, čiji je učitelj hrvatsko-

ga i engleskoga jezika, prof. Dario Abram, bio kreator i mo-
derator cjelokupnoga programa.

Ovo je događanje bila jedna od gesti kojima su učitelji ci-
jele Hrvatske ujedinjeno, sa svojim učenicima prigodno za-
hvalili svima onima koji su u Domovinskome ratu dali svo-
je živote za našu budućnost. Projekt koji nosi naziv prema 
romanu Pavla Pavličića Vukovarski spomenar, nastavlja s 
aktivnostima i nakon 18.11., te će učenici sa svojim mento-
rima sve do siječnja, kada će svi učenički uradci biti objedi-
njeni i objavljeni u mrežnoj knjizi, nadograđivati svoja zna-
nja, učiti o novijoj povijesti svoje domovine, te suradnički 
kreativno i stvaralački djelovati i učiti jedni od drugih.

Renata Glavica, učiteljica HJ

ČUVARI TRADICIJSKIH VRSTA UKRASNOG GRMLJA
08. studenog 2023. godine učenici 8.a i 8. b razreda 

Osnovne škole Koprivnički Ivanec zajedno sa svojim uči-
teljima Petrom Balija, Brankom Stančin-Levanček i Tomi-
slavom Novakom, ravnateljicom Kristinom Furkes, ali  i 
predstavnicima projekta Uspostave regionalnog centra 
kompetentnosti u poljoprivredi „Arboretum Opeka“ Stje-
panom Korenom i Ivanom Havaić Marković sadili su, u 
dvorištu matične škole, tradicijske vrste ukrasnoga grmlja.

Naime, Srednja škola Arboretum Opeka imenovana 
je 2018. godine Regionalnim centrom kompetentnosti 
(RCK) u poljoprivredi, a u srpnju 2020. godine započela je 
provedba projekta Uspostave regionalnog centra kompe-
tentnosti u poljoprivredi „Arboretum Opeka“.

Srednja škola „Arboretum Opeka“ zajedno s partneri-
ma Srednjom školom Ludbreg i Srednjom školom Bede-
kovčina i ove školske godine nastavlja s promotivnim ak-
tivnostima.

U svrhu promocije strukovnih zanimanja te informi-
ranja o aktivnostima i programima koje provodi RCK, 
planirani su roditeljski sastanci, radionice za učenike i 
roditelje kao i radionice po terenima Varaždinske, Me-
đimurske, Krapinsko-zagorske i Koprivničko-križevačke 
županije (Izrada povišenih gredica, Hoteli za kukce, Ču-
vajmo i sadimo tradicijske vrste ukrasnog grmlja). Su-
dionicima je podijeljen promo materijal. Od tradicijskih 
vrsta ukrasnog grmlja koje su predstavnici RCK Stjepan 
Koren i Ivana Havaić Marković posadili zajedno sa učeni-
cima su: Jasmin - Znanstveni naziv: Jasminum, Božikovi-
na - Znanstveni naziv: Ilex, Jorgovan - Znanstveni naziv: 
Syringa, Hibiskus - Znanstveni naziv: Hibiscus, Suručica 
- Znanstveni naziv: Spiraea, Pavitina - Znanstveni naziv: 
Clematis, Murva - Znanstveni naziv: Morus.

Zahvaljujemo predstavnicima RCK na sadnicama i pro-
mo materijalu kao i na cjelokupnom angažmanu.

Kristina Furkes, ravnateljica
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MOJ ZAGREB, TAK IMAM TE RAD….
Učenici 4. razreda naše škole bili su 29.9.2023. na terenskoj nastavi u gradu Zagrebu.
Obišli su Tehnički muzej Nikole Tesle. Učenici su bili oduševljeni modelom rudnika u stvarnoj veličini gdje su na-

učili da je rudarstvo veoma stara industrijska grana koja se bavi iskopavanjem ruda, da rudari moraju imati kramp, 
lopatu, eksploziv, bušilice, strojeve za utovar i transportnu mehanizaciju. Saznali su da rudari ispod tla dišu pomoću 
dovodnih cijevi za zrak, koriste plinske maske te da kanarinac u rudniku signalizira kada nema dovoljno kisika i tako 
spašava život rudarima. Vidjeli su razne stare i nove automobile, nekadašnje avione, prvi zagrebački konjski tramvaj… 
Podsjetili su se sve o vatrogascima, vatrogasnoj opremi, izazivanju i gašenju požara.

Nakon slasnog ručka obišli su Gradec i Kaptol. Kroz zanimljivu vođenu turu Zagreb Time travel saznali su zanimlji-
vosti o Zagrebačkoj katedrali, o Kamenitim vratima, Crkvi svetog Marka, kuli Lotrščak, Banskim dvorima te upoznali 
zgradu Hrvatskog sabora. Nakon kratke vožnje uspinjačom umorni, ali puni novog saznanja, krenuli su prema auto-
busu i svojim kućama upijajući atmosferu glavnog nam grada Zagreba.

Učiteljice: Melany Ferčec i Karmela Pajan

ZAZIV DUHA SVETOGA ZA POČETAK NOVE ŠKOLSKE I 
VJERONAUČNE GODINE

Učenici su radosno zakoračili u novu školsku i vjerona-
učnu godinu u zajedništvu s novim župnikom Damirom 
Slamekom, roditeljima, ravnateljicom, učiteljima, župljani-
ma 10. rujna na svetim misama u Koprivničkom Ivancu i 
Kunovcu. Tema misnih čitanja je bila opomena. Župnik je 
naglasio u propovijedi da opomena treba biti dobronamjer-
na, poticajna kako bismo bili bolji jedni prema drugima u 
obitelji, školi, zajednici. Vodeći se nedjeljnim čitanjima žu-

pnik nas je podsjetio da sve započinje u obitelji; dijete koje 
vidi roditelja da voli i ono voli, dijete koje vidi da se u obitelji 
moli i dijete moli.

Također ne možemo zaboraviti niti ulogu škole kao mje-
sta gdje dijete odrasta, usvaja vrijednosti koje polako poči-
nje živjeti i širiti oko sebe. Pomoć Duha Svetoga kroz nado-
lazeću godinu posebno se zazivalo kroz Molitvu vjernika i 
Himan Duhu Svetomu. I ove godine poslije svete mise naj-
mlađi su zasladili svoja nepca finim lizalicama.

Marija Šokec, vjeroučiteljica
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NOVA MANIFESTACIJA DANI IVANEČKOG VEZA

Društvo izvornog folklora brojna je i vrlo aktivna op-
ćinska udruga. Bavljenjem izvornim folklorom i zaštitom 
ivanečkog veza, čije je umijeće izrade kulturno dobro RH, 
DIF nosi i razvija kulturni život u našoj općini i promiče ga 
u domovini i izvan nje. Tako je proljetos DIF predstavljao 
Hrvatsku našim izvornim pjesmama i plesovima na tradi-
cionalnoj manifestaciji Gjura Mara KUD-a Tanec u Miravci-
ma u Makedoniji. Potom smo nastupili na Večeri folklora u 
povodu Dana općine Gola, na Županijskoj smotri izvornog  
folklora u Svetom Petru Orehovcu i na Županijskoj smotri 
dječjeg folklora u Legradu te na otvorenju putujuće izložbe 
1903.g. u Hrvatskoj i ujedno obilježavanju 120. godišnjice 
kunovečke bune. Izložbe i radionice ivanečkog veza održane 
su u Boleslawiecu u Poljskoj na Festivalu južnoslavenskih 
kultura, na EU summitu u Peterancu, u sklopu Dana bašti-
ne Zajednice kulturno-umjetničkih udruga naše županije u 
Koprivnici, tijekom festivala ETNO KC u organizaciji Udru-
ge Kopriva u koprivničkom Kampusu kao i tradicionalno na 
Podravskim motivima u Koprivnici. 

Na ovogodišnjim 34. Ivanečkim kresovima članovi KUD-
a Sveti Križ Začretje izveli su prikaz proštenja i hodočašća 
u Mariju Bistricu, HKUD Slavonija Jakšić nastupio je s pje-
smama i plesovima požeškog kraja, KUD Moslavina Kutina 
prikazao je običaje o Ivanju u sjevernoj Moslavini i Bilogori, 
KUD Rudar Glogovac donio je koreografiju s običajima iz 
Like, KUD Mihovil Krušlin Šenkovec predstavio se zavičaj-

nim pjesmama i plesovima brdovečkog prigorja, KUD Topli-
ce iz Varaždinskih Toplica veselom koreografijom Lepo nam 
je lepo, Zagorje zeleno, Zajednica Mađara Grubišno Polje, 
Folklorna sekcija Đeram predstavila je svoje tradicionalne 
pjesme i plesove, a mi kao domaćini otvorili smo priredbu 
spletom pjesama i plesova Koprivničkog Ivanca Igrajte nam 
mužikaši. Manifestaciju je uobičajeno pratila izložba radova 
s ivanečkim vezom.

Zahvaljujući sve većem interesu i odazivu mališana na 
dječji folklor, na rujanskim 6. Ivanečkim kresnicama DIF 
se po prvi puta predstavio s dvije dječje skupine, a uz njih 
nastupili su još KUD Klek iz Ogulina i dvije skupine KUD-a 
Rudar Glogovac. Nakon folklorne priredbe održano je uvi-
jek uzbudljivo natjecanje u starim dječjim igrama.

I dok folklorni ples, pjesma i glazba imaju svoje manife-
stacije na kojima se predstavlja ivanečka baština i kultura 
drugih krajeva, uočila sam da u našoj drugoj djelatnosti - 
njegovanju i zaštiti nematerijalnog kulturnog dobra – nedo-
staju događanja na kojima bi ivanečki vez bio prva i glavna 
zvijezda. Stoga sam inicirala i osmislila projekt nove mani-
festacije kojom će se najznačajnije kulturno nasljeđe s po-
dručja općine Koprivničkog Ivanca predstaviti i učiniti do-
stupnim što širem krugu ljudi, kako u našoj zajednici tako i 
široj zainteresiranoj javnosti. DIF, Općina Koprivnički Iva-
nec i Ministarstvo kulture i medija prepoznali su vrijednost 
projekta Dani ivanečkog veza. Općina je prihvatila partner-
stvo u vrijednosti od 3.130 €, dok nam je Ministarstvo do-
dijelilo 2.655 € putem natječaja za javne potrebe u kulturi 

Društvo izvornog folklora Koprivnički Ivanec 
- Čuvari kulturne baštine
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RH pa im svima zahvaljujemo na financijskoj i svakoj drugoj 
podršci našem radu.

Prvi Dani ivanečkog veza održani su 14. i 15. listopada 
2023.g. u društvenom domu u Koprivničkom Ivancu. Kako 
bi svaki stanovnik naše općine bio informiran o priredbi i 
pozvan da ju posjeti, naši mladi su u svaki u poštanski san-
dučić u općini stavili prigodni letak, no čini se uzalud. Ne-
kada je za Ivanečke kresove živjelo i sudjelovalo cijelo selo, a 
danas povorku, nastupe na križanjima i pozornici prati jako 
malo baštinika jedinstvene nošnje i veza, a na priredbu na-
ših malih folkloraša dođu tek njihova rodbina. Isto tako, pr-
sti obje ruke dovoljni su da zbroje posjete nove manifesta-
cije od strane mještana naše općine. Iako njih u kulturnom 
životu javnost identificira s ivanečkim vezom i nošnjom, 
čini se da oni sami sve manje dijele tu emociju.

Dani ivanečkog veza započeli su otvaranjem izložbi. Izlož-
ba Pleček, našitak, poculica predstavila je dijelove izvorne 
nošnje bogato ukrašene ivanečkim vezom, od originala sta-
rih preko 150 godina do današnjih vjernih rekonstrukcija, 
a izloženi su predmeti iz zbirke nošnji DIF-a, iz fundusa 
Muzeja grada Koprivnice i iz privatnog vlasništva DIF-ovog 
članstva. Izložba Novo ruho tradicije predstavila je današ-
nje brojne mogućnosti primjene vezenih ivanečkih motiva 
na upotrebnim i ukrasnim predmetima: stolnjacima, ta-
bletićima, maramicama, torbicama i torbama, kravatama, 
nakitu, suvenirskim vezenim slikama, odjeći i dr. Bila je to 
jedinstvena prilika da sve vezilje DIF-a predstave sve svoje 
radove, što inače nije moguće na drugim manifestacijama 
zbog ograničenih izložbenih površina. Izložba branda Eth-
no Croatia tvrtke Eurocom iz Zagreba prikazala je današnje 
mogućnosti primjene inačica nevezenih ivanečkih motiva 
na upotrebnim i ukrasnim predmetima, izrađenim u ko-
mercijalne svrhe. Izložba Baranjski šokački vez predstavila 
je predmete s baranjskim vezovima koji su temeljni ukras 
ženske i muške nošnje hrvatskog šokačkog stanovništva u 
hrvatskom i mađarskom dijelu Baranje, a koje su postavile 
nositeljice zaštite tog kulturnog dobra. Sve izložbe su bile 
otvorene za razgled tijekom oba dana manifestacije.

Prva od održanih radionica bila je Radionica ivanečkog 
veza i nakita koju su organizirale i vodile Gordana Horvat, 
predsjednica DIF-a, Vinka Mareković, poznavateljica umi-
jeća izrade hrvatskog tradicijskog nakita i Marija Mesarić, 
viša kustosica Muzeja grada Koprivnice. Sudjelovali su mla-
đi članovi DIF-a, učenici OŠ Podolice Koprivnica i učenici 
OŠ Koprivnički Ivanec. Voditeljice su sudionike upoznale s 
osnovama izrade ivanečkog veza - motiva vurice i ivanečkog 
kraluša - ogrlice od staklenih perli, a potom su sudionici, 
ovisno o interesu, sami izrađivali vez ili kraluše.

Radionicu gostujućeg baranjskog šokačkog veza održale 
su nositeljice zaštite tog umijeća Eva Balatinac i Eva Kosto-
lić iz KUD-a Seljačka Sloga Gajić. One su upoznale vezilje 
DIF-a i zainteresirane pojedince s osnovama izrade glavnih 
motiva veza: zvizdice, tulipani, deteljine, pitlovi, pilići, tice, 
patke i dr., a potom su sudionici izrađivali neki od motiva. 

Na tribini su sudjelovale spomenute Marija Mesarić, Gor-
dana Horvat, Vinka Mareković, Eva Kostolić, Eva Balatinac, 
zatim Zrinka Studen, viša stručna savjetnica Konzervator-
skog odjela Ministarstva kulture i medija u Bjelovaru, Petra 

Udruge i društva
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Gregurec I Matija Herceg iz Eurocoma te Renata Kotur Ja-
kupić kao moderatorica. Raspravljalo su o iskustvima i iza-
zovima zaštite nematerijalnih kulturnih dobara i zaključe-
no je da iako predstavlja kulturni identitet određene lokalne 
sredine, vještina koja je kulturno dobro ne daje toj sredini 
ekskluzivno pravo na korištenje umijeća već ono treba biti 
dostupno svima, uz uvjet da se koristi na izvoran i zaštićeni 
način, a zadaci korisnika i nositelja zaštite su učenje i podu-
čavanje izvornosti, nadzor nad izvornošću i reakcija kada je 
ona narušena.  

Drugi dan manifestacije bio je u znaku naših najmla-
đih jer je održana nova Radionica ivanečkog veza za djecu 
predškolske dobi. Autorica i voditeljica tog projekta Ne-
deljka Vrhoci, koristeći svoju odgajateljsku struku i bogato 
iskustvo izrade ivanečkog veza osmislila je radionicu djeci 
primjerenog upoznavanja veza i izrade motiva prilagođe-
nim likovnim tehnikama: u plastelinu, flomasterom i kroz 
3D mozaik od papire te dječje igre s ivanečkim motivima 
(memorije, labirint). Prijavio se veliki broj mališana, člano-
va DIF-a i polaznika DV Ivančice iz Koprivnički Ivanec kao 
i njihova braća i sestre. Nakon razgleda izložbe, koja je pri-
kazala vezene predmete i ranije likovne radove, teta Neda je 
djecu upoznala s temeljnim činjenicama i potom su vrijed-
no izrađivali motiv vurice u svim tehnikama. Ova radionica 
oduševila je i djecu i roditelje i nas u organizaciji.

Danima ivanečkog veza ujedno smo iskazali pripadnost 
međunarodnoj zajednici njegovatelja kulturne baštine jer 
su naši Dani bili sastavni dio obilježavanja Dana EU bašti-
ne, a obilježili smo i 20. godišnjicu donošenja UNESCO-ove 
Konvencije o zaštiti nematerijalne kulturne baštine u RH. 
Bila je to prigoda i za izdavanje brošure Ivanečki vez. 

Unatoč slabom posjetu i odazivu domaćeg stanovništva, 
izuzetno smo zadovoljni prvim Danima ivanečkog veza, po-
sebice interesom za sudjelovanjem u radionicama. 

Manifestacija je doprinijela većoj dostupnosti ivanečkog 
veza i umijeća njegove izrade u javnosti, potaknula je na 
uključivanje u prenošenje i njegovanje baštine i na jačanje 

osjećaja kulturnog identiteta kod djece i mladih Koprivnič-
kog Ivanca, doprinijela je poznavanju pravnih okvira izra-
de rekonstrukcija ivanečkog veza i uvjeta i za korištenje 
izvornih motiva u komercijalne svrhe, razvila je suradnju s 
drugim udrugama koje se bave izvornim vezom, poboljša-
la uvjete izlaganja i promociju ivanečkog veza te omogućila 
kvalitetno provedeno slobodno vrijeme sudionicima, pose-
bice mladima i djeci. Stoga uz 35. Kresove i 7. Kresnice na-
javljujemo za narednu godinu i druge Dane ivanečkog veza 
te brojne dječje i odrasle radionice tijekom i izvan prired-
be. Vjerujemo u buduće veliko zanimanje i odaziv ne samo 
zvunjskih sudionika, već i vas baštinika našeg jedinstvenog 
kulturnog blaga. 

Renata Kotur Jakupić
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Udruga žena „Crvene ruže“ iz Botinovca nastavila je u 
drugom dijelu godine provoditi svoje aktivnosti te je sudje-
lovala na manifestacijama udruga žena s područja Kopriv-
ničko-križevačke županije, a članice su vrijedno brinule oko 
uređenja sela, kao i priprema za održavanje svete mise u 
društvenom domu povodom proštenja kojim se obilježava 
svetkovina Sv. Ilije, zaštitnika našeg Botinovca.

U lipnju smo proslavile 40. obljetnicu rada i postojanja 
naše Udruge, a proslavu su svojom nazočnošću uveličali 
načelnik Općine Zoran Vrabelj, udruge žena s područja Ko-

privničko-križevačke županije, predstavnici DVD-a Botino-
vec, NK „Rudar“ Botinovec te plesači SPK Ritam Koprivnica 
koji su nastupili u kulturno-umjetničkom programu za-
jedno s našom Đurđicom Kordeš koja je pročitala nekoliko 
svojih pjesama. Za glazbu i dobro raspoloženje pobrinuo se 
glazbeni sastav AURORA. Ono što je uvijek potrebno i vri-
jedno isticati je suradnja, zajedništvo i međusobno poma-
ganje koje se najviše odražava upravo u pripremi ovakvih 
događaja u Botinovcu pa to nije izostalo ni ove godine, a 
DVD Botinovec priskočio je u pomoć i kod podvorbe gostiju. 
Osim toga posebno nas raduje uključivanje mlađih narašta-
ja u rad naše Udruge, što nam daje nadu da će tako nastaviti 
i u budućnosti.  

Svojim uvijek ukusnim i na oko lijepim kolačima predsta-
vile smo se na izložbi kolača povodom Dana Općine Kopriv-
nički Ivanec u lipnju te smo tom prilikom dobile i plaketu 
za svoj rad, koju je na svečanoj sjednici preuzela predsjed-
nica Slađana Mesar. Osim izložbe kolača odazvale smo se i 
u pomoć kod podvorbe gostiju prilikom događanja u sklopu 
obilježavanja Dana Općine. 

Ovim putem zahvaljujemo na financijskoj podršci Općini 
Koprivnički Ivanec, DVD-u Botinovec za pomoć kad god je 
potrebna muška snaga, kao i svim članicama naše Udruge 
koje su u proteklom razdoblju sudjelovale u našim aktivno-
stima.

Udruge i društva

Udruga žena „Crvene ruže“ Botinovec
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Udruga žena “Ivanečko srce” iz Koprivničkog Ivanca kon-
tinuirano provodi svoje aktivnosti sukladno slobodnom 
vremenu i volji naših članica, nastojeći ispuniti program 
udruge. Svojim aktivnostima pridonosimo ljepšem ugođaju 
i izgledu u našem Ivancu. Naše su aktivnosti usmjerene na 
oćuvanje starinskih običaja i tradicija, potpori i prisustvo-
vanju u cjelokupnom društvenom životu našeg naselja kroz 
zajedništvo sa svim ostalim udrugama.

Obilježavanje 48. obljetnice našeg postojanja popraćeno 
je bogatim sadržajima na manifestaciji “Dani cvijeća”. Tu se 
produbljuju stara prijateljstva, stvaraju nova, razmjenjuju 
iskustva druženjem s članicama mnogobrojnih udruga koje 
smo bogato ugostile. Članice su posadile na kružnom toku 
krug prekrasnih šarenih dalija, koje su bujno cvale čitave 
godine, kao i sadnice u posude kod Društvenog doma ispred 
sjenice. Povodom Dana općine sudjelovale su sa svojim štan-
dom na kojem su se mogli degustirati prefini domaći kola-
čići, slanci, klipići, ali i oni s finim kremicama, nema čega 
nije bilo. I ove godine uživalo se na izletu u Međimurje. Izlet 
je organiziran u listopadu u programu “Međimurje kak si 

lepo zeleno”. Posjetile smo muzej nematerijalne baštine i 
riznica Međimurja Čakovec. Nakon toga smo posjetile vi-
dikovac na Mađerkinom brijegu, zatim vinariju, OPG sira-

nu Zadravec. Zatim smo u Donjoj Dubravi na sprudovima 
Drave prisustvovale programu ispiranja zlata. Uz fini ručak, 
s cjelodnevnog izleta sretne i pune lijepih dojmova vratile 
smo se kući. 

I na kraju, nama jako važno, želimo zahvaliti svim člani-
cama naše Udruge, Općini Koprivnički Ivanec na suradnji i 
financijskoj potpori, na čelu s načelnikom, te svima koji su 
nam dali svoj doprinos.

Svim čitateljima Kresnice, svim mještanima i svim ljudi-
ma dobre volje želimo blagoslovljene božićne blagdane, te 
sretnu novu 2024. godinu.

Udruga žena „Ivanečko srce“
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U proteklih nekoliko mjeseci Udruga žena „Srca Ku-
novca“ sudjelovala je u brojnim aktivnostima.

Na obilježavanju Dana Općine Koprivnički Ivanec su-
djelovale smo na Sajmu udruga gdje smo se predstavile 
prezentacijom domaćih tradicionalnih kolača i slastica. 
Zajedno s članicama Udruga žena Botinovec i Koprivnički 
Ivanec pomagale smo oko pripreme večere za nogometa-
še.

1. srpnja 2023. godine u Peterancu je održan Samit 
FEPE na kojem smo predstavljale našu Općinu. Imale smo 
štand s tradicionalnim kolačima i zbornjakom. Na Samitu 
je sudjelovalo oko dvjesto gostiju iz Portugala, Španjolske, 
Italije, Slovenije, Mađarske, Slovačke, Poljske, Rumunjske 
i Češke. Bilo je to jedno lijepo, novo iskustvo, a i sklapanje 
novih poznanstva.

Početkom mjeseca listopada sudjelovale smo na otvore-
nju putujuće izložbe „1903. u Hrvatskoj“ koja je održana 
u Galeriji skulptura Ivan Sabolić u Peterancu. To je projekt 
trinaest hrvatskih muzeja, nastao povodom obilježavanja 
120. obljetnice narodnog pokreta iz 1903. godine.

Osim navedenih aktivnosti uređivale smo cvjetne gre-
dice u parkovima, a uredile smo i prostoriju u kojoj u 
Društvenom domu držimo posuđe.

Sredinom mjeseca listopada počastile smo se jednim 
lijepim izletom u Bled i Bohinj.

Hvala svim članicama na trudu i zalaganju u radu kao i 
svima koji nas podržavaju na bilo koji način.

Svima vama, dragi čitatelji Kresnice, želimo sretan i 
blagoslovljen Božić i uspješnu novu godinu!

Udruga žena „Srca Kunovca“

Udruge i društva
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U drugoj polovici 2023. Dobrovoljno vatrogasno 
društvo Koprivnički Ivanec od značajnijih aktivnosti 
može izdvojiti:
•	 realizaciju nabave vatrogasne opreme u vrijed-

nosti od 12.000,00 eura, financirano sredstvima 
Fonda solidarnosti Europske unije,

•	 sudjelovanje u obrani od poplava na području 
susjednih općina, uslijed izlijevanja rijeke Drave, 

•	 sudjelovanje na pokaznoj vježbi „Podravina 
2023.“ na području požarnog područja Kopriv-
nica,

•	 sudjelovanje odjeljenja podlmatka na vatroga-
snim natjecanjima u županiji i šire,

•	 aktivnosti održavanja operativne spremnosti, 
naročito u mjesecima s povećanim rizikom od 
nastanka požara,

•	 osposobljavanje dva člana za zvanje „Vatrogasac“,
•	 sudjelovanje u tradicionalnoj Tijelovskoj procesi-

ji župe Sv. Ivana Krstitelja, 
•	 prezentacija vatrogasne opreme i vježbi u okviru 

obilježavanja Dana općine,
•	 aktivnosti odavanja počasti preminulim vatro-

gascima,
•	 uređenje vatrogasnog spremišta, ugradnja me-

hanizma za sušenje vatrogasnih cijevi,
•	 sudjelovanje na prvim Ivanečkim igrama i
•	 nekoliko ispumpavanja bunara.
Članovi Dobrovoljnog vatrogasnog društva Ko-

privnički Ivanec uvijek su na raspolaganju mještani-
ma Općine, kojima ovim putem želimo svako dobro 
te obilje zdravlja i blagostanja povodom nadolazećih 
blagdana.

Upravni odbor DVD-a Koprivnički Ivanec

Vremena se mijenjaju čemu smo svi svjedo-
čili ovog ljeta. Tako smo od 6. do 9.08.2023. 
odradili ukupno 5 smjena u obranama od po-
plave.

Hvala članovima koji su svoje slobodno 
vrijeme odvojili da bi pomogli ljudima i njiho-
vim  imovinama. Od srca se zahvaljujem svi-
ma koji su svesrdno pomagali, a to su: Dejan 
Seliščak, Mihael Đopar, Dejan Đopar, Alek-
sandar Potroško, Mario Horvat i Luka Šijak.

Vatru gasi - brata spasi!

Sretan i blagoslovljen Božić svim mješta-
nima Općine Koprivnički Ivanec želi DVD 
Pustakovec!

DVD Pustakovec

DVD Koprivnički Ivanec
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Udruge i društva

Vatrogasna zajednica Općine Koprivnički Ivanec 
nastavila je provoditi aktivnosti potpore, kontrole i 
usmjeravanja vatrogasnih djelatnosti na području op-
ćine putem svojih članica, dobrovoljnih vatrogasnih 
društava Koprivnički Ivanec, Kunovec, Botinovec i Pu-
stakovec. 

Od operativnih aktivnosti možemo izdvojiti organi-
zaciju dežurstava u članicama za vrijeme ljetnih mje-
seci, sudjelovanje članica na pokaznoj vježbi Podravina 
2023. te pomoć kolegama vatrogascima u obrani od po-
plava na području općina Drnje i Hlebine. 

Jedna od važnijih uloga Zajednice je i osiguranje do-
statnih sredstava za funkcioniranje članica, od fiksnih 
troškova do nabave vatrogasne opreme, a kao značaj-
niji izdatak u drugoj polovici godine može se izdvojiti 

financiranje nabave vatrogasnog kombi vozila za pri-
jevoz vatrogasaca za DVD Kunovec. 

Kontinuirano opremanje i osposobljavanje članica 
je prioritet Zajednice, što je nastavljeno i u proteklom 
razdoblju, usprkos povećanju cijena vatrogasne opre-
me, pri čemu želimo zahvaliti Općini na razumijeva-
nju i potpori. 

Za kraj, posebnu pohvalu zaslužuju mladež, pod-
mladak i njihovi voditelji, koji su u svim članicama 
Zajednice marljivo radili, prisustvovali raznim natje-
canjima te tako doprinijeli popularizaciji vatrogastva 
na području Općine i šire.

U predstojećem razdoblju „Zelena Piškornica“ plani-
ra nastaviti s javnim izražavanjem stavova i argumenata 
protiv gradnje RCGO-a Piškornica, te upozoravanjem jav-
nosti i mjerodavnih institucija na nepravilnosti kao i štet-
ne i protuzakonite aktivnosti vezane uz zaštitu zdravlja, 
našeg okoliša i prirodne baštine. Sukladno interesu plani-
ramo organizirati predavanja o aktivnostima koje dopri-
nose smanjenju otpada i povećanju recikliranja i razvrsta-
vanja na kućnom pragu. 

Obzirom na slab interes javnosti za javne prosvjede 
s isticanjem stavova o svim postupanjima štetnim po 
zdravlje, okoliš i prirodu, sve s ciljem poticanja članstva 
i građanstva na aktivno sudjelovanje u zaštiti zdravlja, 
okoliša i prirodne baštine na području općine Koprivnički 
Ivanec te susjednih općina kao i grada Koprivnice naš fo-
kus je na informiranju javnosti putem velikih plakata na 
štetnost izgradje RCGO Piškornica.

Trenutno u Koprivnici na dvije lokacije postoje veliki 
plakati sa sadržajem koji pokazuje nemoralnost i štet-
nost za zdravlje i okoliš nas Podravaca gomilanjem sme-
ća na budućem RCGO Piškornici iz praktički četvrtine 
Hrvatske.

S javnošću i članovima i dalje ćemo komunicirati putem 
internetske stranice www.zelenapiskornica.hr i društve-
ne mreže Facebook kao i putem velikih plakata. 

Želja nam je i cilj povećati broj članova udruge, posebi-
ce mladih.

Pozivamo vas da nam se pridružite i aktivirate se u 
zaštiti svog zdravlja i okoliša i naše podravske prirodne 
baštine.

Podravini vjerni!
Ivica Jakupić

Udruga „Zelena Piškornica“ Koprivnički Ivanec

VZO Koprivnički Ivanec 
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U drugoj polovici godine djeca i mladež DVD-a Boti-
novec nastavila su sa svojim vatrogasnim vježbama na 
čelu sa dozapovjednikom Tomislavom Gregurekom.

Redovno se obavljalo održavanje opreme, vatroga-
snog vozila i spremišta te je uspješno odrađena protu-
požarna sezona. 

Mjesec kolovoz obilježen je intervencijama u borbi s 
velikim poplavama pa su sudjelovali i naši članovi: To-
mislav Gregurek, Ivica Salajec, Neven Štefanec, Davor 
Biškup, Dalibor Hegedušić i Saša Mesar.

Kao i svake godine, krajem kolovoza je obilježena 
obljetnica Kornatske tragedije paljenjem svijeća i sire-
na, a drago nam je da u tome sudjeluju sve dobne kate-
gorije naših članova te se na taj način prenosi sjećanje 
i na mlađe generacije. 

S navalnim vozilom i tri člana sudjelovali smo tako-
đer i u sklopu vježbe PODRAVINA 2023. koja se ove 
godine održala u Koprivničkim Bregima.

Zahvaljujemo na suradnji Općini Koprivnički Iva-
nec, našoj Vatrogasnoj zajednici Općine Koprivnički 
Ivanec te Vatrogasnoj zajednici Koprivničko-križevač-
ke županije, a ponajviše našim članovima na njihovoj 
volji, trudu i vremenu kojim doprinose radu i napretku 
našeg DVD-a.

DVD Botinovec

Općinsko društvo Crvenog križa 
Koprivnički Ivanec

Društvo crvenog križa Koprivnički Ivanec je humani-
tarna udruga s djelovanjem na području cijele općine, sa 
zadaćom promicanja humanih ciljeva, a radi koristi šire 
društvene zajednice. Kao najznačajnije je svakako dobro-
voljno darivanje krvi kada svojim činom pružate ruku da-
rujući krv nekoj nepoznatoj osobi ili svome bližnjem, a da 
za to niste dobili nikakvu naknadu. To je veliko djelo. 

Pomoć slabim i nemoćnim osobama koje se ne mogu 
dostojanstveno nositi s današnjim uvjetima života, tako-
đer je bila zadaća u ovoj godini.

Darivanje krvi organizirali smo u mjesecu travnju i toj 
se akciji odazvao 31 darivatelj, a prema podacima 30 je 
darovalo krv dok je jedan odbijen zbog nekih nesuklad-
nosti. Druga akcija je organizirana u mjesecu kolovozu i 
toj se akciji odazvalo 53 darivatelja od kojih je 47 darova-
lo krv, a šestorica su odbijena. To je ujedno bila jedna od 
najboljih akcija u našem mjestu. U travnju je pristupilo 7 
žena i troje novih darivatelja tako da ne trebamo brinuti 
za budućnost samog darivanja.

Tijekom ove godine podijeljeno je stotinjak paketa i to 
onima koji su u potrebi, što onima koji su u sustavu so-
cijalne skrbi, starijima s malim primanjima i obiteljima 
s više djece ili djece s posebnim potrebama. U paketima 
prehrane nalaze se namirnice kao što su sol, šećer, tjeste-

nina, konzerve, instant juhe i slično, dok se u higijenskim 
paketima nalazi šampon za kosu i kupanje, sapun, higi-
jenske maramice i ostali proizvodi.

Kao i svake godine i ove godine je provedena akcija „So-
lidarnost na djelu“. Prikupljena novčana sredstva namije-
njena su za kupnju obuće potrebitim učenicima osnovne 
škole. Akcija se provodi u suradnji sa školom na način da 
učenici viših razreda dijele bonove po kućanstvima. Ovim 
putem zahvaljujemo nastavnicima i učenicima koju su 
ovu akciju uspješno proveli. 

Ipak, dobrovoljno darivanje krvi je osnovna djelatnost te 
kao zahvalu za darivanje organiziramo izlet kako bi se dari-
vatelji zabavili. Ove godine smo posjetili Samoborsko gorje 
i obišli prvi rudnik željezne rude Sveta Barbara gdje smo 
prošetali jamama rudnika i upoznali se s radom rudnika. 
Slobodno vrijeme smo proveli u centru Samobora uz po-
znate samoborske kremšnite. U povratku smo obišli nove 
Jelačićeve dvore, razgledali imanje i posjetili grob i spo-
menik samog bana Jelačića. Izlet smo završili kod Lovačke 
kuće KTC na večeri, na zadovoljstvo svih sudionika izleta.

Ovim putem, zahvaljujemo Općini Koprivnički Ivanec 
na potpori u našem djelovanju i svim mještanima Općine 
Koprivnički Ivanec želimo sretan Božić i uspješnu novu 
2024. godinu. 
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Dobrovoljno vatrogasno društvo, humanitarna organiza-
cija koja već skoro jedno stoljeće promovira ljubav, huma-
nost i druge pozitivne ljudske vrijednosti. Sudjelovali smo 
na mnogim natjecanjima u kojima smo ostvarili odlične re-
zultate. Rad s djecom nas najviše veseli jer uz njih zabora-
vimo na probleme i obaveze nas odraslih. S početkom nove 
školske godine stagnirali smo s treninzima i počeli smo s 
drugim pripremama vezanih uz rad društva. U kolovozu  
bili smo na obrani od poplava uz rijeku Dravu u mjestima 
Sigetec, Drnje i Komatnica s pet članova. 1. listopada smo 
sudjelovali s četiri člana na 31. hodočašću Hrvatske vojske, 
policije i hrvatskih branitelja na Mariji Bistrici u organiza-
ciji HVZ-a. Organizirali smo 12. Mokri kup Kunovca koji je 
doslovno bio mokar od glave do pete. Bilo je prijavljeno 30 
ekipa, ali natjecalo se 14 ekipa zbog kiše koja je padala cije-
li dan. Nakon Mokroga kupa krenuli smo u realizaciju naj-
važnijeg dijela programa rada, a to je nabavka vatrogasnog 
kombi vozila. Realizaciju toga programa rada nam je omo-
gućila Vatrogasna zajednica općine i Općina Koprivnički 
Ivanec. Trenutno se pripremamo za „Advent s malim kuno-
večkim vatrogascima“ na kojem će sudjelovati vrtić, škola, 
folklorna društva iz Koprivnice i Koprivničkog Ivanca, KUD 
Podravka literarna sekcija i gosti iznenađenja. 

Tijekom listopada naše tri članice pohađale su tečaj za 
ispitanog vatrogasca i uspješno ga položile, te smo na taj 
način bogatiji za tri potencijalna operativna vatrogasca. 
Krajem godine ćemo održati predskupštinu društva, te do-
govoriti daljnji rad u idućoj godini. 

Svim žiteljima Općine Koprivnički Ivanec želimo svako 
dobro i sretan i čestit Božić i mnogo zdravlja u novoj godini. 

„Vatru gasi brata spasi!“ 
Ivana Tkalčić, voditeljica podmladka Društva

DVD Kunovec

Ova godina je bila dobra što se tiče razine vode na jezeru. Gubitaka ribe 
nije bilo, osim onih koji su nam nanijeli kormorani, i to je problem koji 
ćemo morati nekako rješiti. Imali smo nekoliko radnih akcija košnje trave 
oko jezera i čišćenja šume. 

U 7. mjesecu je održano klubsko natjecanje. Ove godine se naša ekipa 
ŠRK Patuljan natjecala u šaranskom kupu na jezeru Loka u Sigecu. Još nas 
čeka poribljavanje u 12. mjesecu i više manje s tim završavaju aktivnosti 
za ovu godinu.

Svim mještanima Općine Koprivnički Ivanec i našim članovima želimo 
miran Božić i sretnu Novu godinu. 

Zoran Suhan, predsjednik

ŠRK “Patuljan” Pustakovec

Udruge i društva
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U proteklom razdoblju održali 
smo više sastanaka kao i Skupštinu 
UHDVDR Općine Koprivnički Iva-
nec te smo i ove godine obilježili Dan 
branitelja naše Općine sportsko-re-
kreativnim druženjem s udrugama. 
Odazvale su se: Udruga hrvatskih 
branitelja-dragovoljaca Domovin-
skog rata ogranak Peteranec, Udru-
ga hrvatskih branitelja-dragovoljaca 
Domovinskog rata ogranak Drnje, 
Udruga hrvatskih vojnih invalida Do-
movinskog rata Koprivnica, Udruga 
hrvatskih branitelja klub 61.lad. PZO 
Koprivnica, Udruga branitelja, inva-
lida i udovica Domovinskog rata dje-
latnika Podravke, Udruga „Hrvatski 
vitezovi“ ratni veterani „90-91“ Ko-
privničko-križevačke županije i Udru-

ga dragovoljaca i veterana Domovin-
skog rata ogranak Koprivnica.

Sudjelujemo u druženju i takmiče-
nju braniteljskih udruga širom Lijepe 
naše u okviru financijskih mogućno-
sti. Organizirali smo izlet za naše čla-
nove i njihove obitelji u Šiofok, kate-
drali, tvrđi i vinariji. 

U sklopu obilježavanja Dana naše 
općine pripremili smo tradicionalno i 
ove godine u suradnji s Općinom be-
splatnu podjelu pečenih riba, uz mu-
ziku i druženje svih mještanki i mje-
štana naše Općine do dugo u noć pod 
nazivom “Branitelji svojoj Općini”.

Ove godine sudjelovali smo na 
vojnom hodočašću u Mariji Bistrici. 
Obilježili smo i Dan sjećanja na žrtve 
Domovinskog rata i Dan sjećanja na 

žrtvu Vukovara i Škabrnje paljenjem 
lampiona u parku u centru Općine 
uz prisustvo načelnika Vrabelja kao i 
velečasnog Slameka u spomen i da se 
nikad ne zaboravi.

Čestitamo svim braniteljima i svim 
mještankama i mještanima naše Op-
ćine sretan i blagoslovljen Božić te že-
limo sretniju i uspješniju novu 2024 
godinu. 

Rade Prosenjak, predsjednik 

Udruga hrvatskih dragovoljaca i veterana 
Domovinskog rata Općine Koprivnički Ivanec
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Udruge i društva

Početkom 2023. godine krenuli smo sa radionicama 
modelara i maketara. Polaznici radionica, odnosno djeca, 
pripremala su se i vježbala svake subote za županijsko na-
tjecanje u „Modelarskoj ligi“. Uz zajednicu tehničke kul-
ture Koprivničko-križevačke županije KTK Vector bio je 
22.04.2023. godine domaćin i suorganizator županijskog 
natjecanja u „Modelarskoj ligi“. Sudjelovalo je 5 timova, a 
1. mjesto osvojio je naš tim u sastavu Luka Lončar i Marko 
Švegović, a time su se plasirali na državno prvenstvo. 

Sudjelovali smo na državnom prvenstvu u „Modelar-
skoj ligi“ koje se održalo u gradu Stubičke toplice, a isto je 
trajalo dva dana. Zadatak je bio vrlo zahtjevan i komplek-
san s obzirom da je bilo mnogo pokretnih dijelova. Unatoč 
svemu naši članovi Luka Lončar i Marko Švegović osvojili 
su 18. mjesto od ukupno 29 timova. 

Klub tehničke kulture Vector osnovan je 30.03.2003. 
godine, a ove 2023. godine slavi 20 godina postojanja. Od 
skromnih početaka 2003. godine pa do sada kroz Klub je 
prošlo više od 350 članova koji su na neki način ostavili 

trag na Klub, ali i zajednicu. U početku Klub je bio vrlo 
aktivan u automodelarstvu te je samim time započeta 
gradnja prostorija Kluba i nadstrešnica za servisiranje 
automodela. Bili smo mnogo puta organizatori državnih 
prvenstava u automodelarstvu kao i domaćini GP utrke 
na razini Europe. Klub je 2009. godine dobio Europskog 
prvaka u automodelarstvu klasa Formula 1, a naslov za 
Klub osvojio je u Švicarskoj Hrvoje Stegmayer. 

Održano je mnogo radionica modelara i maketara, li-
kovnih radionica te radionca 3D printanja i modeliranja. 
Vrijedni mentori prenosili su znanje na mlađe članove, a 
neki od tih mladih članova nastavili su pomagati u aktiv-
nostima Kluba. Trenutno se održavaju radionice modelara 
i maketara koje vodi g. Mario Švegović i likovne radionice 
koje vodi gđa. Sanela Brgles. Svih ovih godina Klub ima 
uspješnu suradnju sa OŠ Koprivnički Ivanec, DV Ivančica, 
zajednicom tehničke kulture Koprivničko-križevačke žu-
panije i Općinom Koprivnički Ivanec. 

Zbog prerane smrti dosadašnjeg predsjednika g. Ma-
rinka Triplata koji nas je napustio u travnju 2023. godine 
Klub je ostao bez vrijednog člana, a ovim putem zahvalju-
jemo se njemu i njegovoj obitelji na svemu što je učinio za 
Klub i zajednicu.

U listopadu 2023. godine održana je izvanredna-izbor-
na Skupština na kojoj je izabran novi predsjednik g. Ma-
rio Švegović, podpredsjednik g. Kristijan Potroško i tajnik 
Kluba g. Filip Triplat. Želimo im mnogo uspjeha i sreće u 
daljnjem radu.

Trenutno na radionicama modelara i maketara djeca 
izrađuju poklone za Božić i Novu godinu koje će pokloniti 
svim bližnjima, a djeca na likovnim radionicama uče teh-
nike crtanja olovkom, ugljenom i pastelama.

Ovim putem pozivamo sve zainteresirane da nam se 
pridruže na radionicama i zabave se, te nauče nešto novo. 

Zahvaljujemo se zajednici tehničke kulture, Općini Ko-
privnički Ivanec, članovima Kluba i svim donatorima.

Svim mještanima općine Koprivnički Ivanec, članovi-
ma Kluba, partnerima i poznanicima želimo Sretan Božić 
te uspješnu i sretnu novu 2024. godinu!!!

Predsjednik Kluba Mario Švegović

Klub tehničke kulture Vector
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Obraćamo se ispred nogometnog kluba NK Bratstvo Ku-
novec, prošlogodišnjeg prvaka 1. ŽNL Koprivničko-križe-
vačke županije. Iza nas je vrlo interesantna godina, puna 
događanja. Naime, obranili smo naslov prvaka 1. ŽNL Ko-
privničko-križevačke županije, te tako dvije godine zaredom 
osvojili najviši rang županijskog nogometa. Ove godine smo 
nesretno ispali iz KUP natjecanje, od ekipe Starigrada, te 
tako završili natjecanje u najranijem stadiju. 

Uspjeli smo se kvalificirati u 4. nogometnu ligu BJ-KC-
VT, gdje smo također bili uspješni i zaokružili godinu na 
najbolji način. Naime, nakon završenog jesenskog dijela pr-
venstva osigurali smo visoku 4. poziciju, s obzirom da smo 
novaci u ligi, te se još navikavamo na tempo nogometa i jači-

nu lige, koja je, naspram 1. ŽNL znatno jača, brža i kvalitet-
nija. Momčad je pokazala da ima znanje za igrati veći rang 
natjecanja, a i uz malo ozbiljnosti konkurirati za vrh same 
lige, gdje su učestali konkurenti Tehničar iz Cvetkovca te 
Bilogora iz Grubišnog Polja. Također, kroz plasman u novu 
ligu, ostvarili smo znatni broj novih sponzora koji se mogu 
vidjeti na našim dresovima, koje sa zahvalnošću i ponosno 
nosimo. 

Zahvaljujemo se Općini Koprivnički Ivanec, Upravi klu-
ba i predsjedniku, navijačima, treneru Dejanu Zrinskom i 
cijelom stožeru kluba na svom doprinosu na ostvarivanju 
ovih uspjeha te se nadamo da ćemo iste ponavljati i u novoj, 
2024. godini.

Mještanima, općinskom načelniku te cijelom njegovom 
timu želimo čestitati sretan i blagoslovljen Božić te uspješ-
nu i sretnu Novu godinu.

Športski pozdrav od uprave i ekipe NK Bratstvo!

Nogometni klub Rudar iz Botinovca natječe se u 3. županijskoj nogometnoj ligi Koprivničko-križevačke županije. 
Natjecateljsku sezonu 2022./2023. završili smo na 8. mjestu. Jesenski dio natjecateljske sezone 2023./2024. također 
smo završili na 8. mjestu. Cilj kluba u nastavku prvenstva je popraviti plasman te završiti u gornjem dijelu prvenstve-
ne ljestvice.

Tijekom 2023. godine Općina Koprivnički Ivanec je spojila naš sportski objekt na sustav javne vodoopskrbe. Osim 
toga, nabavljena nam je i nova traktorska 
kosilica za košnju nogometnog terena. 
Tim investicijama, znatno su poboljšani 
uvjeti u našem klubu. Ovim putem se za-
hvaljujemo općinskom načelniku Zoranu 
Vrabelju i Općini Koprivnički Ivanec na 
odličnoj suradnji te se nadamo da će se 
ona nastaviti i u budućnosti.

Također, ovim putem koristimo pri-
liku da se zahvalimo i svim sponzorima, 
donatorima, navijačima i simpatizerima 
kluba koji su na bilo koji način pomogli 
našem klubu.

Svim žiteljima Općine Koprivnički Iva-
nec kao i svim igračima, članovima i sim-
patizerima našega kluba, želimo sretan i 
blagoslovljen Božić te sretnu i uspješnu 
novu 2024. godinu.

Uprava NK Rudar Botinovec

NK „Rudar“ Botinovec

NK „Bratstvo“ Kunovec
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Dragi prijatelji, navijači i simpatizeri NK Sloge, kao i svi 
žitelji mjesta Koprivnički Ivanec!

Nakon preuzimanja vodstva od strane nove uprave klu-
ba, puno posla se našlo pred nama. Uspjeli smo dovesti 
neke domaće igrače u naš klub, a njihova kvaliteta je dala 
veliki doprinos našoj momčadi. U nogometnoj stanci u 
pripremi za početak jesenskog dijela takmičenja, Uprava 
kluba, vodeći se jasnim ciljevima za predstojeću sezonu 
radila je na dovođenju i osvježavanju rostera igrača i do-
vođenjem novog trenera g. Saše Sabola koji je unio novu 
energiju u momčad i poboljšao redovne treninge, odnos 
prema nogometu, nogometnu i trenažnu kulturu i ostalo.

Iako su nas ozljede igrača dosta namučile, jesenski 
dio polusezone smo završili na 7. mjestu, što je solidan 
rezultat. Cilj nam je na kraju sezone biti među prvih 6 
ekipa kako bi se izborio plasman u novi rang natjecanja, 
Premier ligu, pod uvjetom da bude osnovana od sljede-
će natjecateljske sezone. Nadamo se da ćemo u drugom 
dijelu sezone ostvariti taj cilj i ući u novu ligu, gdje nam 
je i mjesto.

NK Sloga se i ove godine aktivno uključila u obilježava-
nje dana Općine Koprivnički Ivanec i sv. Ivana Krstitelja, 
tako da smo na dan 24.06.2023. organizirali utakmicu s 
našim sportskim prijateljima iz NK Sloge iz Štrigove.

Uz sportske aktivnosti, radili smo i na poboljšanju in-
frastrukture kluba. Općina je obnovila svlačionice, a mi 
smo obnovili klupske prostorije u kojima igrači i navijači 
imaju prostor za jesti i druženje. Također, redovno održa-
vamo svlačionice i prostorije te popratni okoliš, što nam je 
omogućilo da smo jedan od klubova s najboljim terenom i 
uvjetima u ligi. Uz to, nabavili smo novi inventar, uključu-
jući nove dresove, trenirke, lopte i ostalu opremu. Sve ove 

promjene su usmjerene prema cilju da klub bude što bolje 
opremljen i da igrači i navijači imaju što bolje uvjete za rad 
i druženje. Ponosni smo na sve promjene i napredak koji 
smo postigli u proteklih šest mjeseci. 

Uz poboljšanje sportskih aktivnosti, radili smo i na po-
boljšanju infrastrukture i rješavanju izazova s kojima smo 
se suočili. Svi ovi napori su usmjereni prema cilju da klub 
uđe u novu ligu, gdje mu je i mjesto.

Ovim putem koristimo priliku da se zahvalimo svim 
sponzorima, donatorima, prijateljima i simpatizerima 
kluba, koji su na bilo koji način nesebično pomogli ovaj 
klub. Također, velika zahvala ide i Općini Koprivnički Iva-
nec. Bez vaše podrške, ne bismo bili u mogućnosti ostva-
riti sve što smo postigli, te se nadamo i nastavku suradnje 
u budućnosti.

U nadi da će 2024. godina za sve nas biti bolja, ljepša 
i uspješnija u radu našega kluba i da ćemo se zajedno ve-
seliti uspjesima NK Sloge, želimo žiteljima Koprivničkog 
Ivanca te Općine Koprivnički Ivanec sretan i blagoslovljen 
Božić, uspješnu i zdravu novu 2024. godinu, te Vas lijepo i 
sportski pozdravljamo!

Uprava NK Sloga

Sport

Nogometni klub Jedinstvo Pustakovec proš-
le je godine bio osvajač 4. Županijske nogomet-
ne lige te se ove godine natjeće u 3. ŽNL. U novu 
sezonu krenuli smo s ambicijama za ulazak u 2. 
ŽNL i nakon jesenskog djela prvenstva držimo 
zadovoljavajuće 3. mjesto s dva boda zaostatka 
za prvim mjestom. U novoj sezoni doveli smo 
6 pojačanja koja su nam uvelike pomogla za 
ostvarivanje cilja jer su nam se teško ozlijedi-
li neki ključni igrači. Na trenerskom mjestu je 
ostao dosadašnji trener Matija Husajna koji i 
dalje vrlo korektno odrađuje svoj posao.

Što se tiče infrastrukturnog djela, Općina 
Koprivnički Ivanec kreće u izgradnju spremišta 
veličine cca 50 kvadrata za potrebe pustakovečkih udruga koje nam jako puno znači zbog manjka prostora. 

Ovim putem se zahvaljujemo svim članovima, sponzorima, prijateljima kluba i Općini Koprivnički Ivanec na pomoći u 
ostvarivanju zajedničkih ciljeva.                                                                                                      Uprava Nk Jedinstvo Pustakovec

NK „Sloga“ Koprivnički Ivanec

NK „Jedinstvo“ Pustakovec
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Impresum

Bliži se kraj 2023. godine i izuzetno nam je zadovoljstvo 
da Vam predstavimo naše uzbudljive aktivnosti koje su 
održane u drugom dijelu ove godine, predstavljajući novo 
poglavlje u razvoju naše Škole nogometa. Kroz dinamične 
trenutke natjecanja, treninge i ostale sportske aktivnosti 
nastavili smo oblikovati talente i poticati sportski duh kod 
naših mladih nogometaša.

Sudjelovali smo na međunarodnom turniru „Dream Cup“ 
u Poreču sredinom lipnja, gdje smo se susreli s izazovima 
predstavnika profesionalnih nogometnih klubova poput 
NK Slaven Belupo, NK Varaždin, NK Hrvatski Dragovoljac, 
te austrijskog SC Parndorf i slovenskog NK Posavje Krško.

Unatoč tome što smo rezultate stavili u drugi plan, isku-
stvo sudjelovanja s 72 momčadi iz Hrvatske i inozemstva 
bilo je neprocjenjivo. Osim nogometnih vještina, stvorili 
smo trajna prijateljstva i nezaboravne uspomene obogaću-
jući našu nogometnu priču.

Nakon međunarodnog iskustva u Poreču, 22. lipnja smo 
kao domaćini u sklopu proslave dana Općine Koprivnički 
Ivanec organizirali tradicionalni turnir za djecu na nogo-
metnom igralištu u Koprivničkom Ivancu. Četrnaest mom-
čadi i njihovi simpatizeri iz naše okolice sudjelovali su u 
cjelodnevnom druženju uz nogomet, hranu, piće i nakon 
napornog dana - glazbu. Željeli bismo zahvaliti svim sudi-
onicima – djeci, roditeljima, trenerima, hostesama, „doma-
ćoj“ sudačkoj organizaciji te svima ostalima koji su neumor-
no sudjelovali u organizaciji ovog nezaboravnog događaja. 

Nekoliko dana nakon organizacije turnira smo odmah 
preselili na sudjelovanje u nogometnom kampu GNK Di-
namo Zagreb u organizaciji NK Bratstvo Kunovec. Kroz 3 
dana, treneri iz Dinama dijelili su svoje znanje, dok su naši 
treneri aktivno sudjelovali u organizaciji dodajući vlastite 

vještine i znanje. Zahvaljujemo se NK Bratstvo Kunovec na 
pozivu i suradnji.

Nakon intenzivnog lipnja, posvetili smo se treningu i 
pripremama za ljetni dio sezone. Tijekom godine smo upi-
sali nove članove, što nas je potaknulo na osnivanje nove 
kategorije. Sada s ponosom ističemo kategorije U-9, U-11 
i U-13, što predstavlja našu predanost proširenju i rastućoj 
nogometnoj zajednici.

Na kraju, iskreno zahvaljujemo Općini Koprivnički Iva-
nec na neprestanoj podršci koja nam omogućava ostvari-
vanje naših ciljeva. Također velika hvala svim sponzorima i 
donatorima čija podrška igra ključnu ulogu u razvoju našeg 
nogometnog projekta. Posebnu zahvalu upućujemo svima 
koji aktivno sudjeluju u ostvarivanju naših zajedničkih cilje-
va. Vaš doprinos čini našu nogometnu priču još uspješnijom 
i značajnijom.

Uprava Škole nogometa Koprivnički Ivanec

Škola nogometa Općine Koprivnički Ivanec

Sport


